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'

Mr. Macgarland telephoned from Cleveland to advise that Bert
and TecMLngus had entered pleas of guilty to the charges pre-
ferred against them growing out of the harboring of Karpis
and Campbell, and had each been sentenced to two years and ten
months imprisonment and a fine of $500.00 each.

*

Edith^Barry entered a plea of guilty to similar charges and
was sentenced to two years imprisonment and a fine of $500.00.

Id and Clara 'LlcGr&w, who had entered pleas of guilty, withdrew
them. There is no indication as to when their, cases will be
disposed of, nor when the case involving Frank^Greenwald will
be d5 sposed of.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
This case originated at CINCINNATI t OHIO FILE NO. 7-37

REPORT MADE AT

KANSAS CITT* MISSOURI

DATE WHEN MADE

7-13-37

PERIOD FOR
WHICH MADE

7-2-3-37

REPORT MADE BY

A, E# FARLAND B

GEORGE TIMEJEJT with aliases ^
DR# JOSEPH PptaORAN with aliases - FUGITIVE,

1.0# #1232, et al > 7 ^ ,

EDWARD OTORGSSpBREMER - Victim
'

CHARACTER OP CASE KTINAPING
OBSTRUCTION OF JUSTICE
HARBORING OF FUGITIVES
NATIONAL FIREARMS ACT

SYNOPSIS OF FACTS:
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Preston Lero^fBaden, register #12184* Kansas State
Industrial Reformatory, in signed statement advised
that he and Volney^fDavis went to the home of Hugh

/Larimer, a Topeka, kansas, attorney, shortly after
/ Davis was indicted in connection with instant case

^ and that Larimer was cognizant of the identity of
'vc^V Davis at that time* Paden stated that Larimer at

- that time asked him whether or not Davis made the
^ actual snatch in instant case* Paden also stated

that Larimer assisted him in concealing a 1934 panel
f -^Chevrolet truck, the property of Volney Davis, and

‘ "
'that Larimer later sold that truck and appropriated

the proceeds of the sale to his own use# Statement

obtained from FxlnaJMurray, mother of Preston Leroy

Paden, verified the information furnished by Paden#

Hugi Clifford Larimer is a practicing attorney at

Topeka, Kansas, and is not

Bureau Agent Hugh Larimer*
identical with former

V V
\

Lr?

k V#

REFERENCE:

DETAILS:

APPROVED
PORWARE

Bureau letter dated 6-14-37*

Letter from the Kansas City office to the Bureau

dated 1-19-37*

.
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Preston Leroy Paden was interviewed at the Kansas State
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Industrial Reformatory at Hutchinson, Kansas, and he submitted the
following signed statement

l

* ' ;> \

"Hutchinson, Kansas }

July S, 1937 /

"Statement of Preston Leroy Paden. Register #12184, Kansas
State Industrial Reformatory, Hutchinson, Kansas, made to
Special Agents A* I. Parland and S. B. Landrum, Federal
Bureau of Investigation, IT, S. Department of Justice, on
this date, relative to the activities of one Hugh Larimer,
an Attorney of Topeka, Kansas,

*•

' - - * . ;
' - •••* -

"I am 20 years of age, single, and am serving a life sentence
for murder* I was convicted in Rice County, Kansas, In
September, 1936*

"I am the son of Mrs. Edna Murray, who is now serving a
sentence for highway robbery in the Missouri State Prison
for Women at Jefferson City, Missouri. While an inmate of

the Missouri State Prison she escaped and while at liberty

met up with Volney Davis, whom she had known many years*
and lived with him up until the time she and Davis were
apprehended in February, 1935* Volney Davis is now serving
a life sentence in Alcatraz Federal Prison for his connect-

ion with the Bremer Kidnaping Case. My mother was returned

to the Missouri State Prison after her apprehension#

•Trior to my conviction on the murder charge I am now serv-

ing and prior to the conviction of Volney Davis for his

complicity in the Bremer case X was closely connected with

Volney Davis, JessVboyle and Johi&Langon# I accompanied

them on. several joins which they, x^led, including the

robbery of the Drexel State Bari,Vl>rexsl f Missouri, in

December, 1934, "and the Jobbery or the 0# K# Blankenship

and his brother in North Kansas City, Missouri, in January,

1935# / h, ; .
'

"Wc got $2500 In the Drexel Bank job and the money was

divided four ways. The Oldanobile Eigjit Sedan* blaok

color, used in this robbery was stolai in Kansas City,

Missouri, by Volney Davis and myself# We stole that car at

39th and Main Street, and after the robbery we kept it in a

private garage across the street from the Blackstone

- 2 -



Apartments, 39th and Broadway, Kansas City, lib* Several
days after the robbery Davis, Doyle, Langon and myself
wrecked this car south of Kansas City while we were in
route to the State of Oklahoma* Davis said that he Imsw
of a small town in Oklahoma where the Police Department
kept their machine gun in the firestatlon, and Davis was
going down there and set fire to the town and then steal
the machine gun* After the wreck we stopped some people
on the road and took a 1934 Ford 7-6 Coach away from them*
This car was the property of a mail carrier* That car was
later abandoned near Fort Scott, Kansas, by.Volney Davis*
BOwever ws used that car when we robbed the^lBlankenship

brothers, in January, 1936*
.

"Volney Davis had heard that the Blankenship brothers v

were very wealthy and had $30,000 in cash in their heme* J
He planned to rob them with the assistance of Doyle,
Langon and myself* The night before they were robbed Doyle

and Langon unsuccessfully attempted to get in the

Blankenship home* Early the next morning Davis, Doyle and

Langon end myself went to the Blankenship home and we able

to gain entry when Davis flashed a tin badge on them and

told them that he was a state highway officer* After

getting in the house VOlney Davis flashed a gun and made

all of the occupants of the house to lay down on the floor*

When he did that he said he was going to shake the house

down. One of the old men said that he had never been

treated that way before by officers, and said that he had

$2500 under a mattress and that if we touched it he would

cause us some trouble* We got that $2500 and $100 off of

one of the old men* Subsequent to that robbery we returned

to Kansas City, Missouri* . . >/ -C

"While Jolney Davis end my mother, Edna Murrey, were in

the state of Ohio in 1934 Davis bought a 1934 Chevrolet

Panel Sedan, vfcich he used to move to the State of Montana

in* In Montana he went in business with Cory Bales at

Wheeler, Montana, They operated a night club at that

place* I went to Wheeler, Montana, in that Panel Sedan, with

Yolttey Davis* Davis picked me up in Cardin, Oklahoma. My

mother went to Montana in a 1934 Ford Sedan and in an rout®

from Ohio to Montana she picked up the wife of Coiy Bales

at Aurora, Illinois, As near as I can recall we remained

in Montana about two months, Davis and my mother were



having trouble between themselves so my mother and myself
returned to Kansas City, Missouri, by bus* Upon our
arrival we went to the home of my aunt f Doris Stenley,
who was living with Jess Doyle, in the Blackstone Apartments,
39th and Broadway# John Langon and Francis Taylor also
lived at the Blackstone Apertments#

"I remained in Kins as City only a few days and then went
to the home of my grandmother in Cardin, Oklahoma, and
stayed there about two months# When I returned to Kansas
City Volney Davis was there and he and my mother were resid-
ing at an apartment house in the 4500 block on South Troost
Street* When Volney Davis returned to Kansas City, Mo*,
from Wheeler, Montana, he made the trip in the Ford that
my mother drove to Montana, and he left the 1934 Panel
Chevrolet Truck in Montana with Corey Bales* After arriv-
ing in Kansas City Davis traded the Ford for a Pontiac
Sedan, which was taken from his possession at the time of
his arrest*

"In February, 1935, Volney Davis sent me to Montane, to see

whether or not Corey Bales was running his place all right*

Karl Stucblik went to Montana with me on this occasion and

he was thinking of taking the Montana night club over#

While I was in Montana I saw a newspaper article which

stated that Jess Doyle had been arrested and had escaped

from two Federal Agents, After seeing that article I

decided to return to Kansas City, and Earl Stuchlik and

myself drove the 1934 Panel Chevrolet Truck and a 1933

Chevrolet Coupe back to Topeka, Kansas* En route tp Kansas

City we learned from newspaper articles that DorisTstanley,

Jess^Doyle, Volney Davis and my mother had been arrested

end that Volney had escaped# We decided to go to Topeka,

Kansas, to confer with Hugh Larimer, an Attorney idiom I

had known for some time*
:

i

I hare been acquainted with Hugh Larimer since early child-

hood, and he had done some legal work for members of my

family*

••Before going to see Hugh Larimer Earl/btuchlik stored the

1934 Panel Chevrolet Truck that belonged to Volney Davis

in a private garage, under the name_-of J* E.^Banson* X do

•m 4 M
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not recall the address of the garage where this truck was i

stored* Thereafter Stuchlik and myself met Hugh Larimer
j

in his office in the First National Bldg., in Topeka* Ve
'

told him that we had Volney Davis* truck which we had
brought beck from Montana and that we wanted to leave the,

papers to it in his office* Ve also told him that we
wanted him to represent Doyle, Doris Stanley* end my
mother. He was also asked to defend my uncle and aunt*
Harry and Sybil Stanley. He did not represent Doyle, Doris
Stanley or my mother* but he did represent Harry and Sybil
Stanley. At the time I left the title papers to the above
mentioned Chevrolet Truck with Larimer I told him that I
was leaving the papers with him because I did not want them \

on me should I be arrested. Vhen Earl Stuchlik and myself \\

left Topeka on this occasion we went to Kansas City and \\

took Hugh Larimer with us for the purpose of trying to l|

see my relatives who were being held in jail in Kansas Clty,\

Mo., and Kansas City* Kansas. Vhen we arrived in Kansas
City, Mo., we registered in the Missouri Hotel . Larimer
was unable to see Mother and Jess Doyle, but he did see

Doris Stanley, who was in jail in Kansas City* Mo. Doris

Stanley had smuggled some money and jewelry into the jail

with her and she sent $450 and one diamond ring to me by
Hugh Larimer, Hugh Larimer knew all along that my appre

hension was desired by the Federal authorities. -w
"Thereafter we decided to go to Tort Scott * Kansas* where

Harry and Sybil Stanley were being held in jail* but Hugh

Larimer would not ride to Tort Scott in the car with us

because he said we were hot# He went down on the train

and we met him at a hotel there# p-*

"Krom Tort Scott we returned to Kansas City* Missouri#

and Karl Stuchlik was arrested in my car* a 1933 Chevrolet

Coupe# I then went to the home of my grandmother at Cardin*

Oklahoma* Aere I stayed about two weeks#

"Thereafter I went to Topeka* Kansas* to see Hugh Larimer to ;

get him to obtain my car from the Sheriff at Kansas City#

Missouri. I told him that I wanted him to sell my car and

the Panel Truck that belonged to Volney Davis. He told ms

that In order to protect himself It would be necessary for

me to sign the papers to my car over to him, and write his

a letter, as though he was not in Topeka, Kansas, when I was

at his office. I signed the papers to my car over to him,



signing the latter as J. E* Hanson# He agreed to sell these
cars for me for $25*00 each# * '

"When Boris Stanley was taken to Topeka to get Jess Boyle*

s

money at the U* S* Marshal's Office she saw Hugh Larimer and
he gave her $100 to give to me# He said that money was for
the sale of my car* He also told her that he had not yet \

sold the truck but that when he did he would send me the \
money* I have since learned that he realized $300 from the \

sale of my car and had gyped me out of $200* Thereafter
Boris Stanley and I moved to McPherson, Kansas , and I called
Hugh Larimer several times by telephone and asked him whether
or not he had sold the truck and each time he told me that
he had not sold it 9 so I went to Topeka to see him* I
arrived at Topeka late one night and met Larimer at his
office and he told me that he still had the truck, but that

I could not get it because the man' who owned the garage was

at the show* The next morning he told me that he had sold

the truck and did not intend to give me the money for it,

because he said that he thought Earl Stuchllk owed him the
N

money* 1 told him at that time that the truck belonged te

Volney Bavis f
and that D&vis and Alvin Karpis had driven

me to Topeka , and that if he did not give me the money for

the truck 1 was going back and tell Davis and Davis would
come up and kill him* (As a matter of fact neither Davis

or Karpis were in Topeka with me*) Larimer said that he

was going to call the police and X told him that he was not

going to call the police but that I was* I then called

Doris Stanley at McPherson and told her that Larimer was

not going to give me the money, and she said she was coming

to Topeka immediately* She did come to Topeka and after

talking to Larimer she told him that she was going to call

Mr* Farland of the Department of Justice* "Larimer then

suggested that we all go to Leavenworth and see Earl and

see if Earl did not think that he (Earl) owed him that much

money* We went to Leavenworth and Larimer failed to meet

us, and Boris tried to contact Mr* Farland by telephone but

could not get in touch with him* We did nothing further

to get the money for that truck from Larimer* }

"After Volney Davis had been indicted in St* Paul, Minn*,

for his connection with the Bremer Kidnaping, I went to thej

home of Hugh Larimer, in Topeka, Kansas, with Volney Davis*

Volney Davis said that he wanted to see Larimer because

Larimer had sent for him, and another reason for the trip

w
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to Topeka was that Davis wanted to case the Belzberg Jewelry
Store# Upon arriving at the house of Hugh Larimer we went
inside and was introduced to Mrs# Larimer# Volney Davis
was introduced to Mrs# Larimer as Curly# While in the
Larimer home Hugh Larimer said that he had seen a newspaper
article to the effect that Davis had been indicted in the
Bremer case and he asked me whether or not Volney Davis was
the one who pulled the actual snatch, and I told him that
he was# Davis was not in the room when Larimer asked me
this question# While we were in the Larimer hom9 on this

,

occasion Larimer suggested a method to Davis by which the \

night depository of the First National Bank in Topeka could
\

be robbed, and said that he wanted 10f> of the take# I was
\

to take part in the robbery# We never had an opportunity A

to pull this robbery and the robbery of the Helzberg
Jewelry store because Volney Davis was arrested shortly
thereafter#

"In connection with the 1934 Panel Chevrolet Truck I wish
to add that when Earl Stuchlik stored that car in the

private garage in Topeka we locked that garage and Earl
kept one key and I kept one# When Larimer got that car
out of the garage he took same without soy permission and
broke the lock on the garage door* He told me that he
broke the lock off of the door to get in the garage#

"Ih the early part of 1934, to be the best of

anattemgtwas made to extort 110,000 from— Francis Taylor, now serving a sentence In

Prison for Women at Alderson, W# Va#,

recollection*

lie.

Msm
extortion plot was engineered by Hug£ Larimer# John Langon

and Eari Stuchlik told me about Larimer fs connection with

this plot, and I have heard Larimer and Stuchlik discuss

the plot in the Missouri Hotel in Khnsas City* Mo* At that,

time Larimer said that the reason they were unable to get

the money from the old men was because Francis Taylor was

hot and could not appear in court#

"I have read the foregoing statement and the same is true

- 7 -



and correct to the best of my knowledge and belief*

"Witness: A. E. Farland (Signed) Prestoi^aden

S. B« Landrum '

Special Agents
.

'
;

*

Federal Bureau of Investigation
'

• -

Kansas City, Ho*"

It will be noted that Faden has previously furnished
information concerning those facts mentioned in his signed statement to
Special Agent B# F* Fitzsimons, as reflected in the reference letter from
the Kansas City office to the Bureau dated 1-19-37* It is further noted
that the facts reflected in the signed statement submitted by Paden are
not in every detail exactly the same to those furnished to Special Agent
Fitzsimons* Those discrepancies appearing were called to the attention
of Paden and he edvised that the infonnstian appearing in his signed
statement is true and correctto the best of his knowledge*

The reporting Agent called at the Missouri State
Penitentiary at Jeffere cm City* Missouri* for the purpose of interviewing
Edna Murray* an inmate of that institution and the mother of Preston Leroy
Paden* At the time Edna Murray was interviewed she was slightly indisposed

and was unable to make a written statement* but on 3-11-37 she advised the

reporting Agent by letter that she had written a statement and requested

Agent call at the State Prison and secure same* The statement* which
appears in the handwriting of Edna Murray* is quoted as follows!

"Da the month of July* year of 1934, one Volney Davis traded

In a 1931 Buick sedan which was in the name of *J* E. Hanson f

on a 1934 Panel Chevrolet truck* This transaction was made '

in Cleveland* Ohio* /•-. J

"To the best of my knowledge Davis paid cash for the balance*

"Around the first part of August 1934 we drove to GHLascow*

Montana , Davis driving the Panel truck and I* Edna Murray*

drove the Ford sedan which we had purchased in Toledo* Ohio*

- 8 -
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Davis drove through Oklahoma and picked up my son one r

Preston Paden bringing him to Glasgow, Montana*

> "There Davis started building of « night club .near Whe eler,
Montana* Later being know as the Hollywood Inn* /

"Shortly after building had begun one Corey Bales, Davis
and my son Preston Paden had an argument* I took Preston
laden back to Oklahoma*. ,

"In a few days I returned to Montana alone* m a few days

Davis and I drove the Ford sedan back to Kansas City*
Missouri* Vs sold the Ford sedan to a used car dealer and

bought one Pontiac eight sedan* Under the name of * Grace R»
Hasen.* '

t . . .

• • )
“

"Ve stayed in Kansas City one week thee we returned to

Wheeler, Montana*
'

. .
.. • . . .

"When we arrived there Corey Bales who was in charge of the

Hollywood Tnn informed us that G men had been there inquiring

about Davis and I*

"We Immediately left for Kansas City, Missouri* Leaving the

Panel truck in Corey Bales* care* In the month of November,

1934, Davis and I sent one Harry Stanley and his wife to

Wheeler . Montana to help Corey Bales with the management of

the Hollywood Inn* Davis had invested #6000.00 in the Hollywood

Inn.

"Stanley and wife stayed at the Hollywood Inn about one month.

"They came back to Pittsburg, Kansas. ^fre^Davis and r visited

them*- There Stanley told us Bales had said that he would run

theHollywood Inn to suit himself as Davis was hot and could

not return there#

«m a few weeks Davis sent my son Preston^
Sj'gji

1
, — »

a

Ttavis had put the Hollywood Inn in
sell the Hollywood Inn, As Davis nau

t

Corey Bales and Preston Paden’ s names. Paden told Bales wna

Davis had instructed him to tell him.

•* 9 *



"Bales told Paden that the place was In his y Bales, name
and there was nothing Davis could do about it*

"Davis told Paden before he left for Montana if Bales got •

smart with him, to bring the truck back with him or sell it
which ever he cared to do* As Davis had given him the truck*

"Paden drove the truck back* Stuchlik drove Paden*s coupe
back, -

- ;

; -

"Before they reached Kansas City Davis and I had been arrested*

"While I was in jail at St* Paul, Minn* my son Preston Paden
visited me* He told me that when Stuchlik was arrested in
Kansas City he, Stuchlik, was driving his, Paden’s, Chevrolet
coupe* The police tried to confiscate the car and that he

Ifeden had paid one Hug£i Lalmer to get his car from the Kansas
City Police*

"He Paden also told me that he Paden had the Panel Chevrolet

truck stored in a garage in Topeka, Kansas and that one Hugh

Laimer who is an attorney was going to sell the truck for him*

Hugh laimer sold Paden’s Chevrolet coupe* Paden only received

one hundred dollar out of the sale of the car* Laimer telling

Paden he would pay him Paden the balance later and to my know-

ledge one hundred dollars was all that Paden received*

"In March year 36 my son Preston Paden visited me at State

Penitentiary* He Paden told me Hugh Laimer had sold the truck

for *450.00 and that he Paden went to Laimer to collect the

money and Laimer told him Paden that he had nothing

That he Laimer would not give Paden any part of the money and

4-vkm mm a not a thine he could do about' It*"

It is to be noted that this statement does not bear any

signature of Edna Murray at the end thereof* \
' . , n T> r»—M<ee ^ n’hft’TVl SW©d

At Topeka
|
KanBa8^Speclal Agent B. r<

Pi®S®SWS^^S5SjTuSed thereto Who

Topeka, one of whom was formerly an Agent of the lederal Bur

Tnvest!vation* The other two are fether and son, who apparently reside to

- 10 -



Topeka , Kansas•^advised Agent Cruise that the former Bureau
Agent is not related to the father and son who reside in Topeka and that
the last inquiry as to the former Bureau Agent was made in 1932 which
reflected that he had been transferred to the Portland office of the
Federal Bureau of Investigation# Agent Cruise further ascertained that
Hugh Clifford Larimer, an attorney at Topeka, Kansas > with an office in
the National Bank of Topeka Building# is listed

The address of Hugh Clifford Larimer m Topeka, Kansas*
.8 2145 Maryland Street# Agent Cruise consulted Martindale fs Lawyer
Directory which reflected that Bu£i Clifford Larimer was bom in 1900 and
was admitted to the Kansas Bar in 1926* He is presently a member of the
law firm of Larimer and Linge# Hugh Dillon Larimer, a retired contractor *

109 Woodland Streej^Tppe^^^nsaSj is the father of Hugh Clifford Larimer,
The records

of that concern indicat^xna^Rg!^DiIionLarimer is prompt in meeting his
obligations# Concernin^IfogJ^^rimer^rti^ja^^r^j^^^&^^^^Agent

the Bureau

a

newspaper clippin^inaicat^gtha^th^eei^Hu^nSBrimerw^?5^^Pthe
Leavenworth Prison break in August, 1932, and had been transferred to
Portland , Oregon#

Agent Cruise also interviewed Miss Doris Xendle,
Chief Clerk in the U# S# Attorney's office at Topeka, Kansas, who advised
that she was acquainted with the former Agent, Hugh Larimer, who is no
relation to the two Hu$i Larimers now residing in Topeka, Kansas# When
Miss Kendle lest heard of former Agent Hugh Larimer, he held an investiga-

tive position with some private company, which Miss Kendle thinks was an

oil company with offices in Oklahoma City#

“ ^ — An effort was made to interview Doris Stanley, alias

DorisK O'Connor, alias DorisSfetuchlik, who is a sister of Edna Murray and

an aunt of Preston Leroy Baden, who was last reported in Lyons, Kansas*

where she was the proprietress of a tourist camp# It was ascertained that

she had left Lyons, Kansas, for a vacation and the Sheriff at Lyons advised

that he understood she would return in the next two or three weeks, at

which time she will be interviewed for further information concerning the

activities of attorney Hugh Clifford Larimer, Topeka, Kansas#



UNDEVELOPID LEAD:

KANSAS CITY FIELD OFFICE will ascertain when Doris
Stanley returns to Iyons, Kansas, and will interview
her concerning the activities of Hugh Clifford Larimer,
mentioned in this repert* ' '

PENDING

12



LUClGAJ

7-576 - / V Au^Jtt J, 1957*

T;r.OOBI*£Ii

Special Agent la Charge,
Kansas City, Missouri*

Pear Sir*

Ee« BliOTID

Eeferenee Is tade to the report of Special Agent A* K«
Farland dated at Kansas City, July 13, 1957* 1a connection with
certain stateaonts eonearning attorney hugh Larlner node by Preston
Leroy Baden* The Bureau desires that the outstanding investiga-
tion in this Matter receive proapt and vigorous attention in order
that all of the foots nay be obtained for sutaalsslon to the United
States Attorney for his decision as to possible proseoutlon against
larlner for harboring Volney Davis prior to the running of the Stat-
ute of Linitatlone* In this oonnootion Davis was indlotod at
St* Paul, Minnesota, an January 22, 1935* tn eonneotion with the kid-
naping of F-dwaru George Drenor*

It is believed that Lari Stuohlik's location should bo ascer-
tained and that ha ihould be interviewed for any infomation he nay
have regarding this natter#

It is noted that Baden states he visited Hugh larlner with
Volney Davie following Davis* indietnent at St* flnul, and that while
in the lerlaar hone the latter made the statecent that ha had soon
a newspaper article to the offoot that Davis had been indicted in
the Bream* ease* It should bo definitely aooortained whether there
are any other witnesses who e&n testify to any ocntocts Larlner had
with Davis following his Indietnent, and as ta any knowledge on lari-
ner's part that he kne* Davis was under indietnent and wanted ty the
Governaenb at the tine of these contacts*

ee Cincinnati



7-o76-i4502 Avgust %j 9 1937

ABL:ttK />

Special Agant In Charga,
Kansan City* Uiesouri.

Dear Sir*

Eai JKurcxa

reference la arda to bureau lottar of August

3, 1937, In which ruferanoa van »a da to tha raport of
Speei&l &n% A. *hrlan; § dated at Kansas bity, July
13, 1^37, Id oonnactloa with oartain atotaaanta coacaraing
Attorns? Hugfr Larltiar xoado by ireaton Laroy fadan.

To data tha flla doas not Indioats that this
nr,t tar ha» boon given apv*roprinto ettautl->n, end it is

desired that tha :>aviO bo plrsooi in lino for In.* d late

invaetl estiva attention and tha bureau adviaad of the results.

/,



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

EAT:DM

^federal Surrau of {tturfitigation

United States Brpartmrnt of 2>ustt«

S&asl?ingion, 53* C*

Time - 10:10 A# M. July 14, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

J O
Re: Bremer Case

SAC Chapmon Fletcher telephoned me from the Little Rock office
requesting authorization for Agents Madala and Suttler to handle
a couple of leads in Kilgore and Dallas, Texas, in connection with
the above entitled investigation* Mr* Fletcher estimated tliat it
would require two days to complete the investigation of these
leads* Authorization was granted for Agent3 Madala and Suttler
to conduct this investigation*

I urged SAC Fletcher to expedite this investigation as much as
possible as it has been outstanding for some time*

Respectfully,

4
/
/
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KITTLE BOCK ARKANSAS JOLT IS 1997 10:00 KM
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f J BLAKE
FEDERAL BUREAU OF IMVESTIOATIOM

f US DEPARTMENT OF JTBTICE
J 1206 TOWER PETROLEUM BUHDISO

D
DALLAS TEXAS
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JIJie&erid |3urom ai ^n&esitgaium

3#. JS. Sepsrhimtl of Sootier

1130 Enquirer Building
Cincinnati, Ohio

HOT:MGR July 13, 1937.
7-43

TO ALL FIELD OFFICES:

O
Re: ALVIN.JSARPIS, with aliases;

DR. JOSEPH P. MORAN. with aliases,
I. O.Tl‘23? - FUGITIVE;
ANTHONY j/'AMERSBACH, with aliases -

FUGITIVE, et 'al.,

EDWARD GEORGE^REMER - Victim.
KIDNAPING;' HARBORING OF FUGITIVES;
OBSTRUCTION OF JUSTICE;
NATIONAL FIREARMS ACT.

In connection with the above entitled case, a
number of offices have, in the past, been requested to
conduct investigation in an effort to locate one GEORGE G*

RORKE for questioning relative to machine guns purchased
by him for shipment to Ireland*

George G* Rorke was located and interviewed
recently at Boston, Massachusetts, and consequently no
further efforts should be made to locate this individual*

CC Bureau

Veiy truly yours.

H. D. HARRIS,
Special Agent in Charge*

t

t

I f u 1. i. ;
j*. :
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jUL* 16 1937 a.m.
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9thtral Bureau of InueBttgatton

Umtrfc states Separtmeut of Sustirr
P. 0. Box 1881

Seattle
9
Washington

July 12, 1937

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

Re; BRjEKXD

Dear Sir:

There is transmitted herewith a copy of a letter received
by me dated July 2, 1937 from Mrs. Edna Murray, who is presently
incarcerated in the Missouri State Penitentiary. Edna Murray f s

letter refers to her failure to collect witness fees from the
Government after testifying before a Federal Grand Jury at Cleve-
land, Ohio in connection with the harboring cases at that place.

Edna Murray transmitted to me the letter she received from
Hazel Kuntz, Deputy United States Marshal, Cleveland, Ohio, ad-
vising her that the Government did not pay witness fees to prisoners.
A copy of this letter is likewise transmitted herewith to the Bureau.

As a matter of information for the Bureau, when Edna Murray
appeared at St. Paul, Minnesota as a witness in connection with the
trials had at that place in the Bremer and Hamm Kidnaping cases, Mr.
George Sullivan, United States Attorney, secured witness fees for
Edna Murray, but of course she was not permitted traveling or per
diem expenses, but she was allowed the usual dally witness fee for
the time that she was held in custody in St. Paul as a witness. In
view of the whole-hearted cooperation extended to the Bureau by
Edna Murray, and also in view of the smallness of "the amount in-
volved, I reconmend that if it is not inconsistent with the policies
of the Bureaujthat this matter be called to the attention of the

Department, in order that Edna Murray ban be duly compensated*

A copy of Edna Murray 1 s letter and the letter addressed to
Edna Murray by the Deputy United States Marshal are being furnished
to each of the Kansas City and Cleveland offices. — — s

SECOEDED * INUEffiU, 7'^76 -

Very truly yours,
'

Ends*
cc-Cleveland, Kansas City

r
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.Mr, Raymond Suran, - V.-
.

;

v,

Agent in Charge, Dept, of Justice
4 * 7 -

Seattle, Washington* s

Dear Mr* Suran:

„

I am enclosing herewith a letter from tJ. S. Deputy V
Marshall of Cleveland, Ohio, relative to my fees. Contents to be 4

noted by you.'
v **/

, ^
r

^ ^ V;. .J am somewhat disappointed in the Governments attitude
in this matter and I can not understand why I have to go through so

much trouble, inorder to secure said fees; since I have been fair
with the Government and thus far, they have been so with me.

When I made the trip to Jacksonville, Florida in the
Myrtle Eaton Harboring Case, I spent $12.00 of my own funds to look
presentable as a witness. I have likewise never been reimbursed for
this expense. V / V >; V * ,•

/ -
; \ /

Will you please secure fees due me in the above case and
of item in the ]

thanking you, I

the refund of item in the Florida Case as I am ill and in need of funds*

'

f
• *

* i-
./ ,

Vexy._truly yours.

V,

> > (Signed) ltrs. Edna Murray.
/

*t -i'S

i

~7~S'j4-/y :roy
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DEPARTMENT OF JUSTICE
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UNITED STATES MARSHAL' '
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Northern District V
of Ohio- v
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Cleveland, Ohio
June 30 f 1937

Mrs, Edna Murray, -

v "

# Missouri State Penitentiary, < ) * /
Jefferson City, Mo* v ^

Dear Madam: - t

Receipt is acknowledged of your letter of June 23 f

1937 in which you inquire regarding witness fees. This is
to inform you that the government does not pay witness
fees to prisoners, and therefore no witness fee can he

~~~

paid you*

>
Very truly yours t \ \

* -a?
J , J

FOR THE UNITED STATES MARSHAL,

HAZEL KUNTZ s ..

•-/ >
*

^ T-

* > ~ *'
t

; -
.. i*'

• a j
..

v w-.*v>.v.. .\,y*

Deputy
{#V i ‘

'
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Ir&ernl Surrau of Inuratigatton

United States Department of dustier

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

July 14, 1937.

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

C
Re: BREOD

Dear Sir:
,

Reference is made to letter from the Seattle Field
Division, dated June 16, 1937, with which was transmitted a
letter from EdnaMtoray, Jefferson City, Missouri, dated June

9, 1937, addressed to Mr. Raymon\Suran, stating that she had
not received iTfee for appearing before the Grand Jury at
Toledo, Ohio. The letter from the Seattle Office requested
that inquiry be made in an effort to obtain a fee for Edna
Murray, if she is in fact entitled to such fee.

In compliance with this letter, Special Agent H.

B. Dill contacted Assistant United States Attorney Jerome
Curtiss in his office in the Federal Building. Mr. Curtiss
stated that he knew of no reason why Edna Murray should not

receive her fee for having testified before the Federal Grand

Jury at Toledo, Ohio, in May 1937.

United States Deputy Marshal Earl’licGraw was con-

tacted with reference to this matter and he stated that there

was some question as to whether or jnot Edna Murray, should

receive the fee, in view of the fact that she was a prisoner.

He stated, however, that after considering the matter, it was

concluded that Edna Murray was entitled to the fee, in view

of the fact that she was a prisoner of the State of Missouri

and not a Federal prisoner.

secordud t
’- r'EEXS-

Mr. McGraw stated that on July

for §12.00 was sent by the Marshal’s Office at Cleveland, Ohio,

to Edna Murray at Jefferson City, Missouri. A check of tne.

records of the United States Marshal’s Office at Cjlevekfnd,

Ohio, indicated that a check for §12.00, dated 4)937,

n - sjy "/fi
- 12, 1937, a chedk'
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THE ATTORNEY GEtotRAL

to

Official Indicated below by check mark

Solicitor General Reed

Assistant to the Attorney General Keenan

Assistant Attorney General Jackson—
Assistant Attorney General Morris

Assistant Attorney General Whitaker

Assistant Attorney General McFarlandL

Assistant Attorney General McMahon

Assistant Solicitor General Bell

L

.....

Mr. Hoover

,

D/r„ Fed. Bu. rf Investigation.

Mr. Bennett, Director rf Prisons.

Mr. Martin* Director rf War Ris\ Bureau.

Mr. Lawrence, Taxes and Penalties

The Administrative Assistant.

Mr. Hcltzojf, Special Assistant...

Mr. Morse, Survey rf Release Procedures

Board rf Parole.

Mr. Lyons, Pardon Attorney

Mr. McClure, General Agent

Mr. Donaldson, Chirf Cler\..

Chirf, Division rf Records

Mr. Sornborger, Appointment Clerk— -

Mr. Carusi. ....

Mr. Dean

Mr. Gates ........ :

Mr. Houston..
’ 1 ..1

*
.

- ‘ ;* ' •' * r -

Miss O’Brien.

Miss Lanite.......

MEMORANDUM

C vb,

WdOORDm
INDEXES!..

[
3- 5_24_—

* FfcUtfiAi gUft£A :

J.0F INvEoliuJ.^

Vi JUL 2 9 1937 a.m.

V S.'OtPARr.'.ICKl OF JUSTICE

Mr. WiUari’. & \ '

F‘LL

m. a. MTnmwn i
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r.*?tcn»

I am returning herewith the suggested letter end other
documents prepared by the Pardon Attorney for the signature of the
Attorney General to the President pertaining to the case of
Anthony Labrisetta end George Sargent.

Since this matter involved e postal robbery at Warren,
Ohio, it was not the subject of any investigation conducted by
this Bureau, and consequently, I do not feel that I should express
any opinion or recommendation concerning the action to be taken
upon the recommendation for executive clemency. I might state,
however, that collateral investigation conducted by the Bureau for
the purree of causing the location and apprehension of the meabers
of the B&rker-K&rpis Gang indicated that the Post Office Inspectors
had secured the conviction of the wrong men in connection with this
case* I repeat, however, that the Bureau did not conduct any
investigation into the facts surrounding this robbery, and consequently,

I do not consider it desirable for me to *aake any comment concerning
the propriety of executive clemency.

Tery truly yours,

John Edgar Hoover,
Director*

Enclosure #863963

(no copies of enclosures retained for Bureau files.)



re: Anthony Labrizetta and Geo. Sargent

Mr. Carusi says: "bo you have any information

on this? fihat is your recommendation? G."

emk

[



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

’miit'Ymm

Form No. 1
This case originated at Cincinnati, Ohio FILE no. 7 -36

! REPORT MADE AT
!

DATE WHEN MADE PERIOD FOR
WHICH MADE

REPORT MADE BY

Oklahoma City, Okla# 7/15/37 7/10/37 J. V. Murphy
TITLE CHARACTER OF CASE

JP-

GSORGE TIMINET with aliases;
m. JOSEPH P.'-'ilOHAN with aliases - FUGITIVE,
~T.0« #1232, et al

Victim ;
"
EICTAHB GEORGE "BRSMSR

SYNOPSIS OF FACTS:

Kidnaping
Obstruction of Justice
Harborii^ of Fugitives
Nati onal Firearms Act

Okla# City Police Department has three 1921 model
Thompson^achine guns, Nos. 18p8, 6750 end 11865,
which were purchased from Joe^Jj&iler, Tulsa, Okla#,

Agent for Federal Laboratories, Inc.

P#
Cl

REFERENCE: Report of Special Agent Fr-Iv Welch*,

Seattle, Washington, 6/30/57#

DETAILS:

At Oklahoma City#

Captain of Detectives Charles Ryan, Oklahoma City Police Depart
ment, was interviewed and stated the Oklahoma City Police Department has

three Thompson machine guns# They were checked and found to be' Nos#

1808, 6750 and 11865, all model 1921.

Captain Charles Kunz, now in charge of the Bureau of Records,
Oklahoma City Police Department, advised that these machine guns were
purchased from Joseph T# Miller, Tulsa, Oklahoma, Agent for the Federal
Laboratories, Inc# _ t

PEMDING.

d i \ n
APPROVED AND V

() 71 1 [J f Aaorr
FORWARDED: *? 'AKJ 4- Y a IN CHAME DO NOT WRITE IN THESE SPACES

|

7 1 S"7 b H-S'c S JUL 19 1937

COPIES OF THIS REPORT

3 - Bureau
2 - Cincinnati
1 - Kansas City
2 - Okla. City
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
this case originated at Cincinnati, Ohio FILE NO. 7-4- I'BT

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PIPERIOD FOR \
1 REPORT MADE BY

jWHICH MADE
;

Newark, New Jersey 7-15-37 5/10,17,24/37 J. L. Brennan
j

-6/6,-6,28/87—mu
GEORGE*^! ivJKEY ; DR. JOSEPH P?MORAN, with
eliases - FUGITIVE, I. 0. #1232, ET AL.;
EDWARD GEORGE'-BREMER - VICTIM.

CHARACTER OP CASK

KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVLS;
NATIONAL FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS:

jtll/I CL;

Personal service of subpoenas made on Harry
Heller at Atlantic City, N. J. on 5-10-37 and
Samuel E. Morley at Northfield, N. J. 5-22-37.
On May 15, 1937 Bureau requested farther in-
vestigation re handwriting of Duke^Randall be
discontinued# On 5-17-37 Bureau advised that
handwriting specimens submitted by Newark Of-
fice^ on 5-10-37 concluded to be those of Duke
Randall.

- RUC - .-j

Report of Special Agent J# A# Murphy,
5-ll-c7, Nev.ark, N. J- Buret u teletype
5-15-37.

DETAILS

:

On May 15, 1937 the Bureeu instructed this f
office to discontinue all further investigation relative to ob-j
taining additional specimens of the handwriting of Duke Randall.
Therefore, the undeveloped lead set out for this office in ref-
erence report of Special Agent J* A. Murphy is being disregarded.
The Bureau further instructed the Newark Division to personally
contact the various individuals upon whom residential servioe of
subpoena was made in instant case, for the purpose of ascertaining
whether or not- they had received notice of such subpoena, and if

not to have these individuals contacted personally.

APPROVED AND V A . . „ - Special amnt DO NOT WRITE IN THESE SPACES

i 7 -I 6 7 A - JUL

COPIES OF THIS REPORT

yjy- Bureau
2 - Cincinnati
1 - Miami
1 - New Orleans
2 - Newark*,.
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' f 7
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16# *f> im >. .OVERNKENT PRINTING OFFICE 7—-2034



Pursuant to request received from the Bureau this
office communioatod with U, s. Marshal at Trenton, Hew Jersey
who immediately node personal serrioe of subpoena on Earty
feller at Atlantic City, Hew Jersey on May 10, 1957* The
Sowar1c Field Division further oonmunioated with Chief Deputy
U# s>. Marshal Snowden, Trenton, Hew Jersey, and requested him
to endeavor to wake personal service upon Samuel &<( Horley
of Atlantio City, Hew Jersey, in oonneotion with the subpoena
Issued for his appearanoe in instant case*

Special Agent C, i. Lord was also instructed to as-
sist the marshal in endeavoring to effeot personal service upon
Samuel E, Horley, and on May 22, 1937* Deputy Marshal Stanley
Seaman accompanied by Speoial Agent C. I. Lord of this offioe
made personal service upon Samuel S. Horley at Horthfleld, Haw
Jersey in oonneotion with the above case. This subpoena was
handed personally to Mr* Uorley by Deputy Seaman and Mr. Horley
was also given a check to oover hie expenses to Florida,

On Hay 17, 1937 the Bureau advised the Hewark Offioe
that the alleged handwriting speoimens of Duke Randall whioh
were forwarded by the Newark Office and received by the Bureau
on May 10, 1937 bad been oonoluded by the handwriting experts
of the Bureau to be the handwriting of Duke Randall,

Inasmuch as there is no further investigation ho bo
conducted in this division, this ease is being referred upon
completion to the offioe of origin.

. REFERRED UPON COMPLETION TO OFFICE OF CRIGIH -

- 2
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JFrbrral Bureau of InufBtigatw.t

Hnitrb States Srpartment of $u*t\te

1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D.C.

Re 2

Dear Sir:

July 16, 1937

o
BRSfflU)

Please find enclosed herev/ith six copies of a communication
dated July 15, 1937, addressed to the writer by Rr . John C^Cochrane

,

Attorney-at-Lav;, formerly attorney for Bert/.unrus . who was recently”"*
sentenced in the Brekid Harboring case in This district, wherein it
will be noted that Bert Aigus alleges that Special Agent E.J. Wynn
made certain statanents to him reflecting upon the professional
reputation of his Attorney, Hr. John C. Cochrane.

The Y/ord of the crooked gambler, Bert Angus, who time and again
has lied to agents of this Bureau concerning his affiliation with the
ICarpis mob, seems to me to be not v/orthy of acceptance. Hov/ever,

since the letter indicates that the alleged statements v;ere made
in the presence of others", it is believed that a statement should
be secured from Special Agent E.J. Wynn and other agents v/ho were
present at the time of the interview by Special Agent E.J. Wynn with
Bert Angus.

Copies of this letter, with the enclosure, are being forwarded
to the Little Rock, Arkansas, Atlanta, Georgia, and Cincinnati, Ohio,

field divisions so that Special agents D.P. Sullivan, John Aadala and

J.3. Johnson can prepare appropriate memorandums in the premises.

Special Agent T.li. LlcDade of the Bureau also v/itnessed the

statement of Bert Angus and he likewise should be requested to submit

an appropriate memorandum.

A memorandum will be secured from Special Agent J.F* Durkin,
Jr.

f
of this division in the premises.

f

It is believed that Special Agents A. Dickstein and If . J • Devereux,

whose v/hereabouts are unknown to the writer, should,Also Be requested

to submit their observations in the premises.

fr\
0

There is no doubt in the writer’s mind but that this is a

deliberate attempt to embarrass Special Agent E.J. ITynn because of

the loyal, forceful and effective manner in which he handled the

harboring investigation at Toledo, Ohio

COPIES DESTROYED RECORDED

1.69 MAR 25 1965 INDEXED.
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V

The Bureau’s advice is respectfully solicited as to its desire
in the ioatter of an imaediate interview with hr. Cochrane.

Very truly yours.

J.P. LkcFARLAl®,
Special Agent in Charge

JPL’i/lrl

Enclosures (6)

cc - Special Agent E.J* T7ynn, c/o Inspector H.H. Clegg
Inspector E.J. Cozmelley, New York
Little Hock
Atlanta
Cincinnati



C07Y

La.7 OFFICES
FAKBER & CGCHIAEE
838 to 844 opitzer Building,

J . ElJSFLTE FAEBER Toledo
,
Ohio

JQIUil C. V/CUrBUHil ,
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HaroldS* Green, *
.

r
> 7 • ^ v July 15th,

L.A. Schrader . 7 - r.-\
: 1937
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t f v,r •

Hr * *J*P. MacFarland, 1

Special A^ent in Charge of F.B.I*
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio. *

.

r
/’

:

.

Dear Hr. HacFarland:-

I am writing you at the suggestion of my friend, Hr. Jerry
Openlander, Assistant U.S. Attorney in charge of the Toledo office,
who advises me that you are^in charge of the operators of the FBI

"

in this district. t *
},

'

i * 1
- -v. S- - / \ / : \

I have heard in a round-about way on two or three occasions
’

that operators of the FBI in connection with the harboring investiga-
tion recently conducted in and ebout Toledo, have made unfounded and
unwarranted statements involving my professional integrity. In In-

vestigating these innuendoes I had occasion to interview Bert
Angus at the County Jail yesterday afternoon. You will recall that
Bert Angus is one of the defendants indicted recently by the Federal
Grand Jury as an accessory after the fact in the Bremer kidnapping and
also for harboring the participants in that crime. Incidentally, Hr. Bert
Angus has recently pleaded guilty and is now waiting transmittal to
federal jpenitentiary under sentence pronounced by Federal Judge Jones'

at Cleveland, last ifanday* V ^

Mr. Bert Angus, a former client of mine, stated that when he was
arrested Sunday, Hay 23rd, 1937, he was immediately ;fcaken to the
Federal Building in Toledo, Ohio, where he was questioned by one of your
operators, namely, Mr. Wynn. That Hr* Wynn, In the presence of others,
demanded to know whether or not Mr. Bert Angus was going to plead guilty

: .

to the indictment and stated, according to Hr. Bert Angus, that if he

didn’t he had better *get in touch with his cheap crooked lawyer, John

Cochrane, and see if he (John Cochrane) couldn’t arrange to bribe some

witnesses as. he (John Cochrane) had done for .him in his (Bert Angus’)

bank robbery charge in Indiana** ^

The matter that Hr* Wynn allegedly referred to was my representa-

tion of Hr. Bert Angus while he ‘was under indictment charged with robbing

e Hendallville bank^back in April of 1931. I was one of tnree attorneys

in the case and was only involved in the case for a matter of eight days.

During my participation in the case I produced conclusive evidence ^demon-

Bert Angus’ innocence and, incidentally,

® 25 I960

that one of the Btate’s



LlacFarland, -2- July 15th, 1937.ivh? . J.r*

witnesses had deliberately perjured himself. As a result of the matters
and things I developed in my investigation of the case, the prosecutor
of I.cole Jounty and the Assistant to the Indiana Attorney "Gtener&l 1 s office
recoiLiiended to the court that the indictment against llr. Angus be rolled,
which was done and at that tine, in open court and privately, I was
highly coniaended by the Judge, irosecrtor and the assistant from the
Indiana attorney deaeral’s office for the manner in which I had handled
the case. In fact, the Judge publicly. told my client that it was a, v

shame that he had spent so much time in jail waiting trial and, as a
.matter of fact, if he had retained me at the outset he no doubt would
have been free, long, before the time this was accomplished.' These facts
are public records and are easily demonstrated from' those records and

from matters and things which I have retained in my file. •
" *

I have never had any personal contact with any of the operators
of the Federal Bureau of Investigation. However, from the newspaper
accounts of the activities of this Bureau I have gained the rather
definite impression that your operators were trained men who kept their
counsel until properly advised of the matters and things about which they
spoke and that when they did speak it was advisedly and authoratively.

•If as a natter of fact yo>ur llr.' Wynn actually made this statement

attributed to him bytlr. Bert Angus, he did so either ignorantly or *

deliberately and maliciously, knowing that his statement was totally and

entirely false. '•

LIy professional reputation being questioned in the manner in which
I have ebove set forth causes me to feel that I am entitled under the

circumstances to a statement from your iir. Wynn, denying Ur. Angus*

charge, or, in the event the statement was made, his immediate retraction
_

and apology. ''%

... Mr. Angus states that he is perfectly willing to give me an

affidavit as to the foregoing facts, and if necessary, to faca -tr. ’.Tynn

with his charges. , / .

' /
. \ j

I hope that you will agree with me that I cannot idly sit by

and permit this matter to go unquestioned and anticipating the favor of an

early reply, I beg to remain, .. v-.p:
' '

•

; , .

• i V • * , ‘ • ’•

1 ;
;

-V ' .*

<

“.*4?
~

v-
f '•*. '

r V '• . ...

;
v.

•'
••••’mW',.;

“*•
• Tiours very truly;— ' p-

;

v ' ;/•

..iccsss - /.
- v V

/g/ John C. Cochrane,

"V '-•• ,'.:r ,
•_»

John C. Cochrane.

J.
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JOJIN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

\

9?b?val Surrau of inurstlpatian

Hnitrft §tatcs Department of Btasittt

EATsMC

Timet lltOO A.M.

fflastj tnpton, ©• C*

July 26, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RE: BREMER KIDMING CASE

With reference to the attached letter from the Cleveland
Office, dated July 16, 1937, which forwarded a letter of
complaint from Attorney John C. Cochrane, regarding a pur-
oortedlj4tatement made by Special Agent E* J. Wynn during
the interview of Bert Angus in Toledo, I called Special
Agent Ross at Cleveland advising him the Bureau has been
furnished with signed statements by Agent Wynn and others
denying Wynn ever made such statement.

, I instructed Mr. Ross to
contact Cochrane and tell him that immediately upon receipt
of his complaint the Director had checked into the matter
and ascertained the claimant Angus is absolutely without
foundation, and as a matter of fact no such statement has
been made by any one of this Bureau at any time.

E. A. TAMM.

Enclosure
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^eberal lnmtit uf ,3lnfositgaium

Jl* JJepnrtmcuf of SJustkc

l6l6 Federal Reserve Bank Bldg*,
Kansas City, Missouri

July 17, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
77a ch in rfc on, D* C*

o
RE: BRERID

Dear Sir:

On July 17th, 1937# I received a letter from C* B* Hocken-
snith. Assistant I'anager of the Hotel Virginia, ? Marshall, I'isscuri,
in which he writes as follows:

"Dear Sir:

-nclosed you will find a letter which was returned
to the hotel*

As this letter was marked "Return to Sender" and
not recognizing the writing I took the privledge
to open it to ascertain the sender* I thought that
I might he able to return it to the proper owners*
However after reading this letter I thought it
best to send it direct to your department*

To the best of my "mewledge th is is no address in
this town as quoted in the letter*

It is possible if you test this for prints that
you will discover mine on the extreme corners of
the letter*

If at any future time I can be of any assistance
to you concerning this I will be glad to assist*

^ I haven't at the time of writing this letter re-
,
'

N‘~r * called anyone of the physical description-des-
cribed, in case I do I will be glad to let you
know* ITo one knows that I am sending this letter
on or that it was ever returned*

Sincerely your3, rj

C* B* Koc&snsmith
Asst. H^r."

recorder • Jm*.

n)

!
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The letter he enclosed is written in longhand on three
pages of stationery of the Gay-Teague Hotel, Montgomery, Alabama.^
and is not dated# The letter in question is addressed to J#
Burlington Junction, Missouri, on an envelope of the New Virginia
Hotel, Marshall, Missouri, no return address, bearing a Dallas,
Texas postmark July 9th, 1937# 12:30 P# M#, and on which there is
an air mail stamp# The letter in question is furnished the Bureau
in cellophane and is as follows:

"Thursday

Dear Sam -

Ilave wondered where you were - I am so sick mentally
£ physically I can hardly sit here £ write# They got Harry
today one week ago - He T s in for it sure - Ee’s in Alabama -

Hay too - But Harry is talcing the rap - I don’t know very
much - no communication, very brief outline - Ray (or Roy)
should be out soon - I can’t help Harry one bit - He doesn’t
want me to£ - I am nearly crazy - I will need some personal
financial help, to carry on - Just a few dollars each mo,
will save a few things maybe - I will let you hear more
later" Am over home - Yfill have to work as soon as Im over
the s chock - Mama £ I alone £ frantic - I think Roy is safe
soon ~ Cod pity Harry# He’s taking it "standing up" tho
like a man - He’s worried about me - £ my health I have to
carry on - The home place car & Diamond if in my power -

Harrys Mother refused to help him in the least - Keep in
close touch with me - I dont know what I may have to do -

The car may have to be brought back from Alabama - Their
clothes are in Bham too. G# Men got Harry "C" £ will keep on
£ on - trying to fasten something on him - he laiows what he
is in for - so do I it will be a session - Please let me
hear all about yourself & what you are doing - I am very ill
right now# Love

Sis -

2431 - Myers St '

It is to be noted that there is an address on the last page
of the letter, 21+31 Myers Street, no city mentioned, but in view' of the
fact that the letter is mailed at Dallas, it is presumed that the Myers
address is in Dallas, Texas#

No requests for any investigation are set out#

1

2
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It is to be noted on the last page* ihere is the statement
f, G# I'.en got Harry "C 11 & will keep on & on - trying to fasten something
on him - he knows what he is in for - so do I it will be a session.* 1
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LMDiGAJ

7-576 ' /
^ August J, 1937.

JaVCXJ^DED

Special Agent la Charge*
Birs&nghai*. Alabama*

Dear Sirs

Ret BitnCO)

For your general Information there it enolosed
a eopy of * letter reoolvod by the Bureau fron the Kansas
City office dated July 17. 1937. In which la Incorporated
A letter addressed to aa individual an "Dear Can", which
apparently has reference to some individual who has recent-
ly beea token into custody by Bureau Agents la Alabama*

Due to the vague information contained la thle
letter it doo* not appes.r to require any notion unless
Gaa ona be identified with cone ones tending in your dis-
trict*

Very truly yours.

John Edgar Hoover.
Plrootor*

Enclosure #A-lU597»

ee Cincinnati
Kansas City

U0MMlM'iCATlfl«$ StCTlOJl
M A 1 j. £ 5
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^Suram of (Sfirtirstigatunt

JL JsL ^Dcparimriti of 3Justto

July 17, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D # C.

607 U. S, Court House
Foley Square

EJC : BV/C New York, N, Y.
7-120

HE: BHEKID

Dear Sir:

/
y

i

: J i 0

Reference is made to harboring indictments returned
at Toledo, Ohio, as to the various subjects, seme of whom have
already pleaded guilty to the charges concerned.

At this time I believe consideration should be

,
given to the desirability of discontinuing the search for Benson

\ Groves, with aliases. Unless advised to the contrary, the Cleve-
land Office will suspend any further inquiry as to Benson Groves

;
and also have any other offices in which leads are pending as
to him also suspend their efforts as to this. Inasmuch as the

United States Attorney has indicated that he will not include
him in the harboring indictments it is believed that the location
of Benson Groves is entirely a matter for the Post Office In-
spectors and I believe our/continued efforts on him when we have
no interest in his location will serve to bolster up the in-
effectual efforts of the\Post Office Inspectors on this case.

Of course, they are not appreciative of any efforts we might
make to assist them in this, and I believe the problem should(leu

be left to them. As is known, he is indicted in theyGarretts-
ville, Ohio \ mail train robbery of November 7, 1935, a Post

Office case,-
ItKCoRDEU & INDEXED ' 7 l (r " j

With reference to the inquiry we have been making
as to the location of Milton\Lett ,

it is to be noted that the

United States Attorney at Toledo, Ohio, declined to include him
in the harboring indictments as to the harboring of Alvin Karpis

and HarrjPCampbell, Milton Lett would be of particular value

to us if he had been available and would have furnished us with

the details of the associations of the fugitives with the parties
around the^Iarvard Club, Cleveland, Ohio, It .is to /be noted that
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EJCtBtfC
7-180 July 17, 1937

fHebebrand and ^Gorman have already pleaded guilty and it is
believed that we have sufficient evidence available to convict

viimersbach when he is apprehended. Therefore, it is not believed
'that any useful purpose will be served by a long lengthy effort
to cause the location of Milton Lett, it being doubtful if we

could hold him on any charge. The Post Office Inspectors, of
course, are still looking for this individual, judging from
their efforts which have crossed our efforts to locate him and
I believe this should be left to them and that we should suspend
our effort as to I-ilton Lett.

Unless advised to the contrary, the Cleveland Office
will make arrangements to suspend the work as to Hilton Lett
and the leads pending elsewhere as to him.

Ver^ truly yours,

"TT. Connelley^
Inspector.

T"

cc Cleveland
cc Cincinnati
cc Chicago

- 2 -



LMC'VTL

7-576 -H512 July 26, 1937,

Special Agent in Charge,
Oklahoma City, Oklahoaa.

PEl GEORGE TIMBfUj
DP. JOSEPH P. MQBAl,
with aliases, FUGITIVE,
I. 0. #1232, wt «lf
EDVARD GEORGE BREMER,
VICTIM - KUOAPZIG)
HaRBOFUJQ FUGITIVES

j

OBSTKDCTIOS OF JUSTICE)
NATIONAL FIEEAMS ACT.

tear Elrt

In tfaw course of th* investigation which Is wow la
progress at Hot Springs, Arkansas concerning the above wntltlwd
matter Inform tlon has boon rwoslvod which Indicates that Milton
Lett was with Karple, Canpbell sad Fred Buntar at Iwast during
pari of tholr stay there.

As the apprehension of Lott undoubtedly will aid
materially in this investigation, the offices receiving eopies
of this letter are requested to Immediately review their files
concerning Lett with a view of initiating investigation in ths
immediate future to effeet Lett's apprehension.

It is dwsired that this wetter receive preferred and
vigorous attention so that Xwtt's apprehension nay bo effected st
an early date*

WBwmsss sserm
M-A I L £ t>

JUL 26 1937

P( |^> y

ee^Littl* Rook/ - je
'

Kansas Cilyv
Mr. K. J, Connallay
Cincinnati
Clevelmd

Vary truly yours.

John Edgar loovwr.
Director,

S?.-2ot#Z--23
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July £6, 1937
LMC'VTL
7-576 -14512

Kr, E, J, Connelly(

Federal Bureau of Investigation,

V. 8. Dooartaent of Justice,
637 8. 6. Court H-uoe,
Foley Square,

If* Iork, He* Toxic*

Rfl OSOBGE TUHHET|
MU JOSEPH F. MOKAB,
with aliases, FUGITIVE,
Z. 0. #1232, et al|
JEDKABT GEDBGF. BRi'SIEH,

fICTIH - IltaAPIHOl
HARBORISG FUGITIVES)
OBClidJCTIDfi Of JUSTICE)
HATIGBAL FIREARMS ACT.

Boar Sir)

Reference la af-.de to your eor^aualcttlon dated July 17,

1937, relative to the discontinuing of investigation to loccte
Benson Groves end Milton Lett.

The Bure&u is in accord with your suggestion that j
further Inveatigntion to locate Benson Grove* should be discon- ^

tlnuod end the Cleveland Office is hereby requested to advise
the offices where there are outstanding leads to locate Groves
in the premises.

Vith reference to the status of Hilton Lett, informa-
tion has been received vhioh indicates that Lett vts with Karpis
and Campbell at least during part of their stay st Hot Springs,
Arkansas. In vie* of this faot tee Bureau believes that continued
efforts should be asde to locate Lett in connection vith the in-
vestigation ihat ia.ia progress et lot Springs, and the interested
office4 arb being 'requested in a separate coaounication to revise
their files and Institute s vigorous investigation to effect Lett's
apprehension.

JUL2G
*T M

u •>

cc-Cleveland
Cincinnati
Chicago Los Angeles
Little Book fan Francisco

1937

I
try truly yours.

John Edgar Hoover,
Director.

^Z-i-O/rOZ-X'S?



July 20, 1937

JELtLL

7-576

8peoiol Agont in Charge,
Cleveland, Ohio* ;

'i
- > .

.*: o v,.
Rat GEORGE TDtlHEX)

UR. JOSEPH PJ-KORJW, with «lUs«S,
FUGITIVE , Z. 0. Vo. 1232 1 et al|

KDTARD GEOROEvauaiER - VICTIM)
Kidnaping) Obstruction of Justice)
Harboring of fugitive)
Rational Firearms Act. \

The Bureau desires that your .office subolt coaplete
inforaatioa concerning eubject AathonjrVlaerbachy in order that
an identification order can be issued. .

In this connection, the Bureau desires that Anorbech'a
criminal record be completed. The following Inforaatloa should
be obtained concerning each arresti naae of the arresting agency)

neae under which subject was arrested) number assigned to hin)
date) charge) and disposition. Jf ha was incarcerated in an
institution, the following information should be detersinod*
n&ne under which be was incarcerated) date be was racelTed)
crime) sentenoe) and date and wanner of his release.

A ooaplete list of the relatives of 'Aserbaeh, whose
Addresses have been checked within the past three aonths, should
be furnished the Bureau. "V.

.

This information should be furnished the Bureau within
the next ten days| rjj

:

ft- , . jlu. si .937V1K !
JUL 2 0 1937

M.
mmi imuu of wtswim

V. s. DEfAiUMtftl Cf JUSTICE

2 (/
John Edgar Hoover,

Director.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FOIPA DELETED PAGE INFORMATION SHEET

Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where
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Deleted under exemptions

)

material available for release to you

B3 Tv4U, a? L4rSC . with no segregable
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1

) t
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HD Information pertained only to a third party. Your name is listed in the title only.

Documents) originating with the following government agency(ies)
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as the information originated with them. You will
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Post Office Box 1459
Little Rook, Arkansas

July 15, 1997

Speolel Agent in Charge •
- ' * -

*'"
>

Clavsland, Ohio 444 -

"
..

. r
/' '•

*.
.

*% ,*

y SB: nUQCKlP

Pear Sin T -, .
,
s
y. ’r

\

Please forward to the Little Rook Plaid
Division eopleo of reports which bare not previously
been designated for this Field Division, whloh oontain
tbs results of investigation oondueted at the Hanning*
Marino Kotor Company at Youngstown, Ohio, relative to
the. purchase of aut omoblles from that oonoem by numbers
jof tbr^Barkeraarpls gang during the pear 1930,
Inslttdvbg the oaq>rehenslve Investigation whloh was
eoaduoved at the Manning-Karino Motor Oonpany by 3peelal
Agent B. 7. Dodd.

I would also like to have copies of reports
ifeieh have not previously been designated for the Little
Rook Field Division, which cover the various Interviews
had with Claytonf'Hall* ^ ...

)
~ 1 i Tery truly youri, \

^
.
y* •

. - - . tr . . >
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

LMCsEAM

federal Sureau of Inuestigation

HniteJi States department of Justice

Ufnsljtngton, 3. C.

,. M ' July 21, 1937.

MEMORANDUM FOR THE FILE

O O f
RE: GEORGE TIMINEY; DR. JOSEPH P. MORANYt

with aliases - FUGITIVE, I. 0. #1232;
et al; EDWARD GEORGIrnBREMER - VICTIM;.
KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
FIREARMS ACT.

For the information of the file, Fred Hainter, on
April 7, 1937, was sentenced to serve trenty-five years in
connection with th^fmail robbery ai^Garrettsville, Ohio, and
is presently serving a sentence at Alcatraz Prison, California.
John Brock is presently incarcerated in the Cuyahoga County
Jail, Cleveland, Ohio, where he is being held pending the
disposition of the harboring cases at Cleveland and Toledo.
He has pleaded guilty to charges of mail robbery in connection
with the Garrettsville case, but has not yet been sentenced.
Brock is totally blind in one eye and has only 7% vision in the

other eye, and it is reported that he is fast losing this vision,

M.

&
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOft

IL-3 1 -Lillx-i.

7-575

Btefceral Sureau of Inutatigation

Snibh States department of Jfnsttce

H3astjmgtort, 0. <C.

July 9, 1927.

; ..»¥

-\

'4*.

0
V

Y

X
y
-xJ

N

>>

to the attention of the Bureau on May 28, 1937 through a telephone
call to the Director ty Mr •McMahon, as is recorded in the Director's
memorandum to you of that date* Mr. McMahon at that tine stated
that Mr. Freed said Agent Lladala has a good deal of influence with
Demons. Burdette and suggested that Lladala night proceed to Miami
by plane and have a talk with her* Mr. McMahon was advised during
this conversation that arrangements would be me,o for Lladala to
proceed to Lliani as soon as possible*

You later called Agent McKee at Cleveland on the sane
date concerning the action of Mr. Freed in calling the Department
and demanding that Lladala be sent down to Miami to interview
Uyn ona Burdette without consulting with the Bureau. During this

conversation i^gent McKee stated that he does not know how Freed
came to pick out Lladala to handle this situation in the manner
in which he did other than that he probably found Lladala 's name
on some of the reports. It was suggested that jjo^sibly Lladala

may have been "cutting some corners*1 in picking out this trip,
but Agent LlcKee stated that h^does

% not think so for the reason
that Lladala was under^ubpoena to proceed to- Miami in-
connection with th^^®^13 case.' In‘compliance with previous
arrangements, Lladala proceeded by plane to Miami on the morning
of Llay 29, 1937 and apparently interviewed Dolores Delaney and
Vynona Burdette, although the file does not disclose the results
of said interviews*

i

RECORDED
&

INDEXED J W

COPIES DESTROYED
16 B MAR 25 1965
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Llemo for Hr, Tamm - 2 - 7/9/37.
7-576

On Hay 31, Hr, Parrish communicated with you with
reference to the removal of Dolores Delaney and V/ynona Burdette
from Florida to Toledo, Ohio, and he inquired as to whether
the Bureau would authorize Agent Lindala, assuming that he was
still in Florida, to proceed back to Toledo with, the tv;o girls

in the same airplane and talk to them en route. This suggestion
wa s not authorized and apparently Hadala returned to Toledo
in another plane.

The above comprises practically all of the information
in the file’ concerning this matter.

Respectfully,



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

J

3FrI»rral Surratt of Inorattgation

Httiieli £fates Srpartmcnt of dustice

KfaBljmgton, 9.C.

EATsCJ

July 19, 1937.

Tine -

2:30 P. M.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR.

O
RE: BREKID

1*
noth*

,u
While talking to Mr. McGuire of the Department on another matter
he advised that he received the memorandum on the/Adam^Randall
situation in Florida relative to the violation of The National
Firearms Act but wants to go over it thoroughly with Mr. Keenan
before he sends a memorandum to the Bureau on same.

Respectfully

Ey. A. lannr.
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EREKID EDUARD AND CLARA MCGRAU ENTERED PLEA OF GUILTY ON

JULY ELEVENTH THIRTY SEVEN AND EACH WAS SENTENCED TO SERVE



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Form No. 1
This case originated at ci::ci:LUiT

, Ole veland FILE NO. 7-1

*g COPIES

I lfifc

REPORT MADE AT

Cleveland, Ohio'

DATE WHEN MADE

7/17/3?

PERIOD FOR
WHICH MADE

7/12-14/37

Tm* ALVIN 1.AEPI3, with aliases; DK. JOSEPH P.
* ^i.ICHAU, 'with aliases-FJOITIVE, I.O.' #1232; .

..ANTHONY JpAIIERSBAOrN with aliases-FUGITIVE;
Net al; Edv/ard Oeor^^Brajier-Victim ••

CLYDE £. SNlTH . CES/LHL

CHARACTER OF CASC

KIDNAPING; HARBORING OF FJOITIVES);
OBSTRUCTION OF JUSTICE;
lATTONNL FIEiUHIS ACT

synopsis of facts: Theodore dingus
,
Bert^Sngus, Edith^arry, Clara iicCraw and

'

.

Edward?IcCraw entered pleas of guilty on July 12, 1937,
1

before/Judge Paul Jone3, U.3. District Court at Cleveland, H a

c/

Ohio, (and were sentenced as follows: Theodore Angus 2 years /

10 months, P500.00 fine; Bert Angus 2 years 10 months,
#500.00 fine; Ldward IlcOraw 2 years, .*>500.00 fine; Clara '

(J
McCraw 2 years, P500.00 fine. Bdith Barry 2 years, *500.00
fine.

N

Disposition sheet attached and parole reports are ‘

being submitted.

tf
.
I

- P -

.T CLE7EL.UD. 0.110

On July 12, 1937, defendants Inward --cCraw, Clara LbOraw, •.

4ert RciHgus, led ^ngus and nditn Barry withdrew tneir pleas Qp^not_ ^
guilty and entered pleas of guilty as charged in the indictment *o o
before the Honorable Paul Jones, Judge of the U.3. District' Court, at V;

Cleveland, Ohio, and were sentenced as follows: Theodore Angus'S years,
10 months and *500.00 fine, sentences on the second and 'third counts'io
run concurrently, but the sentence received on the first- count. , Berty
Angus 2 years, 10 months and *500.00 fine, sentences on the aecondTv*
and third counts to run concurrently, but the sentence received .op "the

first count. Bdward licCraw 2 years and *500.00 fine, sentences and fine

on the secondhand third counts to run concurrently with sentence and fine
on. the first count. Clara ^Craw 2 years and *500;00 fine, sentences and
fine on the second and third counts' to run concurrently with sentence
and fine on the first count. Laith Bhrry 2 years and *500.00 fine,
sentences and fine on the second and third counts to run concurrently
with sentence and fine on the first count. * \ .

APPROVED AND
FORWARDED:

DESTROYED
-

ftfltfl 25 196S:•MTV1 AFU * %rv^COP!E« OF THIS REPORT

CJ- B^ureau 3 , ?r;p.

- Cincinnati ^
- 3t. Louis *• J

J

1

- Caicago s '" f; [{ , N
y
f

1 - U.3. -attorney, Cleveland ^ v"

Cleveland ^

I/. tys*^
DO NOT WRITE IN THI

j
I

f • or- -•

i
• V NggfV

,
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B. *. .Of^KjItliT PlIMflNfr^rFK E

JUL $2 1935
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7-1

Chief Deputy Marshal John J. D'ein at Cleveland, Ohio, advised
.. -agent that Theodore and.^ert **ngus and ^v.ard —draw were to he

,

confined in Leavenworth, Kansas. However, he was unable to advise
at the present time as to the institution in which Clara McGraw and

Edith Barry would be incarcerated inasmuch as instructions would have
j to be obtained from. the Attorney General befpre they were committed. -

AT TOLEDO . OHIO .r
.

'
'

.

'•
• '/

Special Agent W.P* Ellwood checked docket #7960 in the office

pf the Clerk of the United States District Court at Toledo and it was

noted that all the above sentences had been entered in the Clerk’s
docket and certified copies and orders of sentences delivered to

the United States Marshal and commitments for the above named
defendants were also issued to the U*S* Marshal on July 12, 1937.
Docket £^360. likewise revealed that on June 30, 1937, the sentences

.

of Johrj[>orniah and Arthu: JvHebebrand were entered in the docket and
commitment papers issued to the U.3. Marshal for the above named
individuals on the same date.

Disposition sheet is attached and parble reports are being
submitted to the Bureau.



UNITED STATES DIVISION OF INVESTIGATION
Form No. 2

THIS CASE ORIGINATED AT Cl.'CliH BI
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EDITH EaHRY, alias Edith

P Decker, alias idith xrobst
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TITLE Or CASE: hiVlN^ASEIS, v£th
aliases; JIJ» ‘JC33-H I*? —ORAN, with
aliases-FJDITIVE, 1.0. #1232; ,

ANTHONY with aliases;

PERIOD FOR WHICH MADE: REPORT MADE BY:

7/l6/o7 ts.L1 x-J.1it £j« B.-ITH

PAROLE REPORT
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KIDi'ikrlKGr; rlARBORIWS OF FUGITIVES;
OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL

FIKEAT1I3 ACT
FUGITIVE; et al; -^iv/ard George
Bremer-Vietim

On January 17, 1934, members of the notorious Barker-Karpis

gang, including Alvin Karpis, Arthur R. "Doc” Barker, Fred Barker,
Harry Campbell, Volney ^avis and VTilliam weaver, at St. Paul,

Liinnesota, kidnaped Edward George Bremer, a wealthy banker, and
transported him in interstate commerce to Bensonville, Illinois,
where he was held pending ransom negotiations and finally released
on February 7, 1934, after the payment of *200,000.00. Following
the release of Edward George Bremer various members of the'Earker-
narpis gang proceeded to Toledo, Ohio, and during their stay there
frequented the house of prostitution operated by Edith -^arry, and
later in Januar}7 of 1935, after tne escape of A-arpis and Campbell
from a trap at Atlantic City, New Jersey, proceeded to Toledo, Ohio,
where they, ICarpis and Campbell, eventually found haven in the house
of prostitution operated by Edith Barry.

v r \ .• \ . V :

•

- >v...
•

: On June 10, 1937, * a Federal Grand Jury at .Toledo, Ohio^
indicted mdith Barry and others on three counts,' the said indictment
charging Edith Barry and the other named defendants as accessories
after the fact to the kidnaping of Edward George Bramer, .conspiring
as accessories after the fact to the kidnaping of7 Edward George Bremer
and conspiracy to harbor Alvin Karpis and Harry Campbell, knowing
these individuals to be fugitives from justice, wanted by the

*

Government for the kidnaping of Edward George Bremer. On July 12,
*

1937, in the U.S. District Comt of Cleveland, Ohio, before Federal
Judge Faul Jones, Edith Barry entered a plea of guilty to the entire

•/ V \ V/ "\u :
*’*

'
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1

3 ii.iict-isnt and was sentenced on tne sane day oy Judge Jones to serve
tv:o years in a united states penitentiary to be designated by the
attorney General and fined yDOO.OO.

:.V

.

AQGRAVATINGt CIHCUA3TANCES .

~ ‘For the past fifteen years Id ith Barry has been operating a
notorious house of prostitution at 524 southard street in Toledo, jT‘

Ohio, tier resort has catered to persons maintaining high positions
in both the political and social life of Toledo, as well as such
individuals as Alvin Karpis, Harry Campbell and other members of the
Karpis-Barker mob. During the time she has operated this house of.

prostitution numerous young women have resided in her home, where
at the Barry woman’s direction they have engaged in a life of
prostitution and were required to pay convict Barry a large percent-
age of their illicit earnings. Following the escape of Karpis and
Campbell from Atlantic City, Hew Jersey, in January of 1935, when

V they shot their way out of a police trap at the Darmore Hotel, they \

f were furnished a haven of refuge in the Barry woman’s house/Of
prostitution, and were also furnished with food and drinks during the •'*

period they remained in her home. There are no mitigating circum-
stances in this case.

^

\

FxuhoCM HISTORY

Edith Barry, is _a. United states citizen, haying been born

at Port Huron, Michigan, on iJay 8, 1889, and is presently 48 years

of age, and a widow. She has no children. She has a mother, Hose
Decker, residing at Sacramento, California, and one brother, Ceorge

\ Decker, residing at Palo Alto-, California. Edith Barry was well-
knovm in Toledo and was the operator of an exclusive house of
prostitution which she maintained at her home, 524 Southard Street.

In so far as is known Edith Barry has no criminal record.

• 2 -

i
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UNITED STATES DIVISION OF INVESTIGATION
Form No. 2

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI
,
OHIO Cleveland file no. 7-1

TITLE OF CASE: -:U-VIN ICaI^PI C)
f
With aliasea }VIOLATION:

REPORT MADE AT:
|

DATE WHEN MADE:

Cleveland, Ohio
j

7/17/37

PERIOD FOR WHICH MADE: REPORT MADE BY:

7/16/37 CLYDE E. XUTH CE3/LHL

NAME OF CONVICT:

- EDWAHJMcOKAY , alias Ed^cOraw,
alias Eddi^?<*c0raw, alias Edward
-Ratrick^lcOraw.

; _

PAROLE REPORT

xHDHAPING; HARBORING OF FUGITIVES;
D3BTRJCTI0N OF JJoTICE; NATIONAL

FIREARMS ACT

DR. JCoaI H INSOFAR, v/ith aliases-
1*0. #1232; ANTHONY J*

A.3HRSBACH, with aliases-RIGITIVE;

]

et al; Edward George^Sremer-Victim

On January 17, 1934, members of the notorious Barker-Rarpis
gang, including Alvin Karpis, Arthur R. "Doc* Barker, Fred Barker,
Harry Campbell, Yolney ^avis and V/illiam Weaver, et St. Paul,
Minnesota, kidnaped Edvjard George Brener, a wealthy banker, and
transported him in interstate commerce to Behsenville, Illinois,
where he was held pending ransom negotiations and finally released
on February 7, 1934, after the payment of *200,000.00. Following
the release of Edward George Brener, various members of the Barker-
Karpis mob proceeded to Toledo, Ohio, where they eventually became
acquainted with Edward i^cGraw and he, in collusion with his wife, Clara
ale Draw, a defendant in instant case, furnisned ^ivin Laruis, Harry
Cambell and otner members of tne mob with a meeting jjlace in xheir
own home. Edward ...cGraw after the introduction of -larry Campbell
to Gertrude Billeter by his wife, arranged with one Jack Livingston
of Bov/ling Green, Ohio, on liay 29, 1935, to represent himself as the
uncle of Gertrude Billeter in order that the State law of Ohio
might be circumvented and permit Harry Campbell to marry Gertrude
Billeter, without waiting for the five days to lapse after the
license had been issued. " .3 *

, _

On June 10, 1937, a Federal Grand Jury at Toledo, Ohio,

indicted Edward licGraw and others, the indictment^ charging Edward
tlcGraw and the other named defendants as accessories after the fact

to’ the kidnaping of Edward George Bremer, conspiring as accessories
after the fact to the harboring of Edward George Bremer and con-

spiracy to harbor Alvin Karpis ana Earry Campbell, knowing these
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7-1

individuals to be fugitives from justice and wanted by the U._. Jov-
ernient for the kidnaping of -award Deorge -remer

.

On July IS, 1937, Edward —cJrav; entered a plea of guilty to
the entire indictment in tae U.o. District Court at Cleveland, Ohio,

before the Honorable Paul Jones, Judge, and was sentenced by Judge
Jones on July 12, 1937, to serve two years in the U.3. Federal
penitentiary to be designated by the attorney General and fined ...

v 500. oo. , 'i, - v. X : . , . ’V
£ • ' / “

.

'

i y
: ' \ ’

' “
" AOKSRAVATINS CIRFJL^IANCES ' - •?*. ’ •

"" *

Edward lieOraw in collusion with his wife, Clara lieOraw,

defendant in instant case, arranged the meeting between Harry ;

Campbell and Oertrude Billeter, vfcich resulted in their marriage.
Edward HcOraw for the purpose of assisting harry Campbell in
marrying Oertrude Billeter, who did not know Campbell 1 s true identity,
secured the services of one Jack Livingston to pose as Oertrude
Billeter T s uncle in order that the provisions of the State law
requiring five days to lapse between the securing of the marrLage
license and the ceremony, might be circumvented.^ ?

There are no mitigating circumstances in this case.

PERjCOiL nloTOEY

Edward —draw is 51 years of age and a citizen of the united
otates, having been born in Worcester, ^Massachusetts in 1886. approx-
imately 33 or 34 years ago he moved to the city of Toledo and in 1919
married Clara HeCraw and has resided with her ever since and at the
time of his conviction was residing with her at 201lJ Adams Street,

* Toledo, Ohio. He is of the white race and has no children. He has
a sister, lira. Eleanor Davis, residing at the Dunscomb Hotel, Toledo,
Ohio, and one brother, Thomas Redraw, the manager of a clothing store
in Dayton, Ohio.

The following is the criminal record of ESward LicGraw, as
contained in the files of the Federal Bureau of Investigation, under

- 2 -
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THIS CASE ORIGINATED AT ClKCIELTATI
,
OHIO Cleveland file no. 7-1

REPORT MADE AT:

Cleveland, Chio

DATE WHEN MADE:

7/17/37

NAME OF CONVICT:

= 0 "*

BERT ANGUS .

_Z is

f

k

TITLE OF CASE: ALVIN lmu.j-13, with al ias6p Violation.-

DE. J0 _L pAlCEaLI, with aliases- ,,'

HJJITITE.T.O. #1232; ALTHCNY J. -
J '

!

'A with aliases-FUGITIVE;

PERIOD FOR WHICH MADE: REPORT MADE BY:

7/16/37 CLYDE E. VITT, CL3/J

PAROLE REPORT

i-IJNAPING; EARbORIN&'OF FJ JITlVES;

OBSTRUCTION OF JUSHOE; RATIONAL
FIR2AFMS ACT

et al; Edward George#oremer-Victim

' On January 17, 1934, members of the notorious Barker-KarpiS
gang, including ALvin Karpis, Arthur R. "Doc" Barker, Fred Barker,
Harry Campbell, Volney Davis and William !.7eaver, at ot. Paul, Minnesota,
kidnaped Edward George Bremer, a wealthy banker, and transported him
in interstate commerce to Bensenville, Illinois, where he was held k
pending ransom negotiations and finally released on February 7, 1934,’

after the payment of ^200,000.00; Following the release of Edward
George Bremer various members of the Barker-Harpis gang proceeded to
Toledo, Ohio, where they frequented the cabaret known as the Casino
Club, which was operated by ^ert ^ngus and his brother, Theodore
Angus, who is also' a 'defendant in instant case. Daring the month of
.vagust 1934 Bert -uigus assisted ^rt aur a. "joc" uarver in purchasing
a 1934 Juevroiet sedan from the hob i son Juevrolet, Incorporated, of
Toledo, unio, ana also in July of 1934 ass.'oted ..’illiau .Reaver in
purchasing a Chevrolet sedan, in the city of Toledo.

- On July 10, .1937, a Federal Grand Jury at Toledo, Ohio,
returned an indictment containing three counts against £>ert Angus and *

others, the indictments charging Bert Angus and the other named
, J

defendants as accessories after the fact to the kidnaping of Edward
George Brener, conspiring as accessories after the fact to the kid-
naping of Edward George Bremer, and conspiracy to harbor Alvin Karpis
and Harry Campbell, knowing these individuals to'tfe fugitives from
ju&tice and waited by the Government for* the kidnaping of Edward George
Bremer, On July 12, 1937, In the UVS. District Court at Cleveland,
Ohio, Bert Angus entered a plea of guilty to the entire indictment
before Federal Judge Paul Jones and was sentenced by Judge Jones
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7-1

on July 12, 1937, to serve two ;ears and ten months in a U.3. peni-
-sentim-v designated oy the attorney deneral and pay a fine cf i; 5Qj.90.

' AGGRAVATING CIKgU:.^IAIICES

Bert Angus, who at one time was a bootlegging partner of •• %
tfilliem Harrison, a minor memoer of • the B&rker-3arpis mob, in Calu-et i

City, Illinois, and his brother, Theodore ^ngusA operated sihce
approximately 1931 a notorious night club situated on the outskirts

of Toledo, known as the Casino Club, the Club being the rendezvous
to a certain extent of the criminal element at Toledo. During
January 1935 Karpis and Campbell shot their way out of a trap at
Atlantic Oity, New Jersey, and proceeded directly to the Casino
Club, where convict Bert Angus was contacted by them and he, being
aware of their true identity and also aware of the fact that they
were fugitives from justice and wanted by the U.cu Government, failed
to call either the local' lav; enforcement agencies or the Federal

^
Bureau of Investigation in order to cause their apprehension.

. .
y .. - ...

~
v

.

Tnere are no mitigating circumstances in this case.

- - PERSONAL HISTORY— * - ' -- "*’*

t>ert ^uigus is 45 years of age and a citizen of the United
States, having been born at Fenton, —ichigan, on October 7, 1392,
Approximately' four years ago He married Madeline Holst

, having been
divorced from his first wife. He is white and has three children:
Irene, Bert and Joseph Angus, all of whom reside with his wife---'.,

Adeline at 2020 Monroe Avenue* Toledo, Ohio. \ \
» : i ^ f i i V i

x The following is the criminal record of Bert Angus, as - -

j<i

contained in the records of the Federal Bureau of Investigation:

Bert Angus also admits having been arrested by the Toledo, Ohio,
Police Department in 1925 on a charge of bootlegging and fined
ylOO.OO and costs. Convict Aj^gus al$o admits an arrest for bootlegging 1

<

in 1929 by
_
the Toledo, Ohio, Police J&epartment

,
on which charge he was

released. " v -
r ‘

i

\

>
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OHIO Cleveland file no. 7-1

REPORT MADE AT:

J1 evelan d ,
Oh i

o

DATE WHEN MADE:

7/17/07

NAME OF CONVICT

Tueodore^agus,* alias
.

Jonn J-

alias TedrAn.^gi^

PERIOD FOR WHICH MADE: REPORT MADE BY.

7/16/37 Ox-YjO B. o-OIjIt CBo/j-i,

PAROLE REPORT
« r '*~y ' * Tr

mcoFosc: ALVUrT.-U^PIS, with
aliases; DSL- JOSHFH PKlOR-U, with
aliases-SUGITIVS ^ .1 .0. .f1232 ; y x ,

A1~T .0I<Y J^'-. LiI.jjRjCH, with aliases-

j

VIOLATION:

. KIDilAPISG; HAR30RIN0 OF FUGITIVES;
'flBSTRUGTION ^F JUSTICE; HaTICNAL
) FIRIUK1S ACT l_ __

FUGITIVE; et al; Edward George
liremer-Victim

On January 17, 1934, members of the notorious Barker-Karpis
gang, including Alvin Karpis, ^rthur R. "Doc" Barker, Fred Barker,
Harry Campbell, Volney Davis and V/illiara leaver, kidnaped at Bt.

Paul, Minnesota, Edward George Brewer, a wealthy banker, and trans-
ported him ip. interstate comner to Bensenville, Illinois, where he
\:as held pending ransom negotiations and finally released bin on
February 7, 1934, after the payment of $200,000.00. j Following the
release of Bdward George Bremer various members of the Barker-Barpis
gang, including all the above named principals, proceeded to Toledo,
Ohio, where they frequented the Casino Club, which was operated by
Theodore Angus, in 'company with his' brother, Bert Angus. ‘During the
time memoers of the nob regained in Toledo, Ohio, Tneodore i-»n jus

furnished his speedboat, known as the "Hay Bag", to -vrtfiur k. "Doc"
Barker forj/arkerJ^s Jbransportatipn and amusement

,
_and during October

of 1934 Theodore Angus at the instance and request of Harry Campbell
and with the assistance of Ruth Evelyn Veils, paramour of Theodore .

Angus, made a payment to Dr. Fred !£• Douglas for medical services
performed

1

upon fcynona' Burdette, the paramour of Harry Campbell. \

Tneodore «agus v * during the summer of 1934, in collusion with his}
brother, Bert Angus, provided storage space for the furniture, and
belongings of Harry Campbell. < .

On July 10, 1937, a Federal Grand Jury at Toledo, Ohio,

returned an indictment containing three counts against Theodore '

Angus and others, the indictments charging Theodore Angus and the
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7-1

other na^ed defendants as accessories after the fact to the Kidnaping
of Edward George Bre ier, conspiring as accessories after tne fact

to the hidnaping of -av/ard George Bremer, and conspiracy to harbor
^.lvin harpis and harry Campbell, knowing these individuals to be

-fugitives from justice and wanted by the Government for tne kidnaping
of Edward George Bremer, On July 12, 1937, in the U.S. District
Court at Cleveland, Ohio, Theodore Angus entered a plea of guilty ;

to the entire indictment before Federal Judge Paul Jones and was '

sentenced by. Judge Jones on July 12, 1937, to serve two years and
ten months in a U. 3, penitentiary designated by the Attorney General
and pay a fine of £500 . 00

.

"
'

;• AGGRAVATING CIRCUMSTANCES
.

!

Theodore Angus came to Toledo, Ohio, several years ago from
the Btate of Michigan and since his residence in the City of Toledo,
has been engaged with his brother, Bert Angus, in the operation of
roadhouses and gambling establishments in Toledo and Point Place^
Ohio. He is a well known figure in the underv/orld of Toledo, Ohio.'
Tneodore Angus has for several years lived in the state of adultery
v:ith Ruth Wells and it' was through her at Theodore ^gus 1 insistence
that it was made possible for Harry Campbell to secure medical ser-
vices for his paramour, Wynona Burdette, at a hospital in Toledo,
Ohio, without danger of that fact becoming known. Thfcre are no

mitigating circumstances in this case.

j-Er-oQNAL HISTORY

Theodore Angus is 49 years of age, a United States citizen,

having been born at Fenton, Michigan, on March 17, 1B88, is single
and has no children. He has a sister, Millie Angus, residing at ^
Lansing, Michigan, and a sister, Althere Angus, residing at Fenton,"

Michigan, as well as a brother, Bert /uigus, who is a defendant in'
instant case.

The followihg is the criminal record of Theodore Angus, as
contained in the files of the Federal Bureau of Investigation, under
FBI #226312: O -V

;

v. :-p-
•

i-S ;

/. P3
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Form No. 2

THIS CASE ORIGINATED AT Cl- . Oil L lATI
, OHIO Cleveland file no. 7-1

REPORT MADE AT: DATE WHEN MADE:

Cleveland, Ohio
j

7/17/37

PERIOD FOR WHICH MADE: REPORT MADE BY:

7/16/37 CLYJ2 2. ilZ-I Clo/lhl

NAME OF CONVIC^

CIm-JDi Me GRMVJ

__ M___ __C __I_J

PAROLE REPORT

OR. JOSEPH P.^-iiORAN, with aliases- ...

jiTTGrlTIVS, 1.0. #1232; i^THOHY J. [\

dfcmsakZZ, with aUases-lTJGITIT2; etj Fr

TITLE OF CASE: ALVJj^ KAHPIS
, Wi til aliaSeS

£ VIOLATION:

KIDNAPING; HAR30PJNG OF FJGITI7S;
CBSTMJCTICN OF JTJGTICE; NATICRaL' \

FIEEAHI3 ACT Jr v
;

>

On January 17, 1934 members of the notorious Barker-Karpis
gang, including Alvin' Karpis, Arthur H. "Doc" Barker, Fred Barker,'
Harry Campbell, Volney Davis and William Weaver, at St. Paul,
Minnesota, kidnaped Edward George Breier, a wealthy banker, and
transported him in interstate commerce to Bensenville, Illinois,
where he was held pending ransom negotiations, and finally released
him on February 7, 1934, after the payment of *200,000.00. Following
the release of Edward George Bremer various members of the Barker-
Karpis gang proceeded to Toledo, Ohio, and then in the fall of 1934
moved to Cleveland, Ohio. Through their contacts at Toledo, Ohio,
Harry Campbell became acquainted with Clara and Edward ^Graw and
during the month of May 1935 Harry Campbell secured lodging in the

''**"*'

rooming house operated by Clara and ^dv/ard *-cGraw. During the tine
he was residing in the McGraw house Clara --c Craw introduced Harry
Campbell to one Gertrude Billeter as Bob. Brovm, aer cousin, and also

advised Gertrude Billeter that Campbell was a road contractor. Clara
McGraw further permitted during November 1935 Alvin Karpis, Harry
Campbell, Fred Hunter, John Brock and one Benson Groves to use this
rooming house as a place of meeting. On June 10, 1937, a Federal Grand
Jury at Toledo ^ Ohio, returned an indictment containing three counts \

against Clara McGraw and others, said indictment charging Clara McGraw
and the other named defendants as accessories after the fact to the

kidnaping of Edward George Bremer, conspiring as accessories after

the fact to the kidnaping of Edward George Bremer/ conspiracy to

harbor Alvin Karpis and Harry Campbell, knowing these individuals

to 'be fugitives from justice and wanted by the Government for the \

kidnaping of Edward George Bremer. ^ do not write in these spaces
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I

On July 12, 1937, the U.3. District Court at Cleveland, Chic

before Honorable Taul Jones, Judge, Clara HcGraw entered a plea of
guilty to tie entire indictment and was sentenced on July 12, 1937,
to serve two years in U.o. Federal penitentiary to be designated by
the Attorney General and fined £500.00.-

AGGRAVATING CIRGJ113TANCES
s

y Clara fccGraw in company with her husband Edward Ac Craw V -
.

operated a rooming house at 2011£ ikdanh Street, Toledo, Ohio, the

rooms of which were on occasion used as a place of assignation of
various individuals# Clara ^-dGraw for the purpose of concealing the

identity of Harry Campbell, notorious criminal, the partner of Alvin
Harpis, introduced him to Gertrude Billeter as Bob Brown, a road
contractor, and her cousin, which meeting ultimately led to the

marriage of Campbell and Gertrude Billeter, the girl being unaware
of Campbell’s true identity.

^There are no mitigating circumstances in this case

/ 1
•

- * / ./ fy '

- V PERCCIJAL HISTORY

Clara HcGraw is 42 years of age, a citizen of the United
States, having been born at Toledo, Ohio,' January 18, 1895, and

is Married to Eduard -•-draw, a defendant in instant case. Sne
nas resided with Edward ~.cGraw in Toledo, Ohio, since 1919, when

_ she married,. him. .one is of the white race and nas no children.

Clara ^cCraw has no known criminal record.

\

t

J
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J^eheral ^Bureau of (Sn&cstigafton

Jt. ^ep?irtnunl uf Justice

1130 Enquirer Building
Cincinnati, Ohio#

. JSJjMGR
7-43

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C#

O
Re: BREKID.

Dear Sir:

July 21, 1937.

With reference to the letter from the Cleveland Office
with enclosure dated July 16, 1937, involving a complaint made
by Attorney John C#^Cochrane of Toledo, Ohio, I am attaching
copies of a memorandum furnished by Special Agent Joseph S. Johnson

in the premises, to the Bureau, Cleveland Office, and Inspector
Connelley#

Very truly yours.

H. D. HARRIS,
Special Agent in Charge#

CC Cleveland
Inspector Connelley*



JSJsMGR
7-43

Cincinnati, Ohio
July 21, 1937.

MEMORANDUM*

Re: BREKID

In connection with a complaint made by Attorney John C.

(

Cochrane of Toledo, Ohio, to the effect that Special Agent. E« J.
Wynn cast reflections on the former's reputation, etc., theT under-
signed can only state that he overheard no such remarks as detailed
in letter from the Cleveland Office with enclosure dated July 16,

1937.

As a matter of fact, the time of .the under-signed Agent
at Toledo was devoted almost wholly to Ted/ingus#

tr - 0

7-y?



PO*> Mr. MatHwi

Office of Director

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

Record of Telephone Call or Visitor.

July 22
1937 .

\f
10s 24

Time

f
Name 1 All enjf Dibble of U.P. tele,

Mr. T*l*«n__

Mr. l«u|hiMt

Mr. C l«|i

Mr. C«ff«y

Mr. Oiwwy

Mr. Kean

Mr. FaxwortH_

Mr. Qlavln

Mr. Kl«lnkaiif_

Mr. kMtar

Referred to

Details:

Inquired if there was thing to the report

that the body of Dr. Joseph :Joran had been found

near Toledo. Upon advice from Mr. Tamn he was advised

this report was unfounded, cek



SOI Henley Building
Atlanta, Georgia
July 81, 1937

KLF/D
7-3

-.i t: r

Special Agent in Charge,
Cleveland, Ohio

'

1 C> X
fee i BHaaciD

'

r

«•

<t7

.Bear Sirt

v. v?;',

i r

Reference is Bade to your letter dated July 16,
''y 1937^.addressed to the Bureau, in which you infom that it

j is necessary that Special Agent John L. iladala prepare an
L appropriate taeiaorandun in connection with certain statonents

,V,C* of BertlAngus.
v
<% *#. c:*' ^ \

At the present tins Agent Madala is on sjecial

.

'assignment in the Little Rock Division. 1 have transaitted
'.the information you forwarded to this Division for his atten-
tion and have instructed hin to pnmptly prepare tho oamorundUB
and forward the saca to your Division. • * - -

sO
O'

I



JOSEPH B. KEENAN
The Assistant to the Attorney General

department of Justice

^afltjington

July 20, 1937.

M5?*0RANITOJ FOR HE. HOOTER. DIRECTOR. FEDERAL BOREMJ OF INVESTIGATION

V O
Re: GBORGE TIMINET; DR. JOSEPH F. MORAN,
with aliases - FUGITIVE, I. 0. 1232; et
al; HMARD GEORGE BRSM5R - Victim; KID-
NAPING. OBSTRUCTION OF JUSTICE. HARBORING
OF FUGITIVES. NATIONAL FIREARJvSS ACT.

On July 3 you called attention to the fact
that voucher in the sum of $25p.23, covering expenses
incurred in transporting EdnirMurray from Jefferson
City, Missouri to St. Paul, Minnesota, on July 6,

1936, had not been paid. Upon inquiring at the General
Accounting Office, we find that this voucher was certi-
fied for payment in full and sent to the United States
Marshal at St. Paul, Minnesota on July 2, for payment.

\^UUMA^»
IV -- - 1%

Joseph B.

The Assistant to the Attomev General

RECORDED _ ______

^ i-
:

• I IV I •

‘ JUL 23 1937 . !



July 29, 1937

LMC'VTL

7-576 -14528

Epecial Agent in Charge,
Kansas City, Missouri*

RE: GEORGE TIMIBET|
HR. JOSEPH P. HORAH,
with aliases, FUGITIVE,
I. 0. #1232, et el)
EDSAPJD GEORGS BREMER,
VICTIM - KILHaPMG -
HARBORING FUGITIVES -
OBSTRUCTION Of JUSTICE -
NATIONAL FIREARMS ACT.

Bear Sir*

Reference is made to your communication dated June
18, 1937, enclosing copies of a letter addressed to you by the
Harden of the Missouri State Penitentiary, dated June 16, 1937,
with reference to the Harden's inability to obtain payment of a
voucher in tbs amount of 1258.23 incurred in transporting Edna
Murray from Jefferson City, Missouri to St. Paul, Minnesota on
July 6, 1936, as e Government witness in the trial of Alvin Karpin
for the kidnaping of Edward George Bremer.

Please be advised that tills matter was called to the
attention of the Department, and on July 20, 1937, the Bureau
received a memorandum from Mr. Joseph B. Keenan, The Assistant to
the Attorney General, mhioh advised that this Toucher mas certified
for payment in full end sent to the United States Marshal at 8t.
Paul, Minnesota on July 2, 1937 for payment.

It Is suggested that you uoy deaire to advise the
Vardan of the action taken by the Bureau and of the reply received
from the Department.

Very truly yours,

John Fdg&r Hoover,
Director.



July 6, 1937

LMCtRD

Bat BtttXID -
Buterin^ of Statistics In
Kidnaping Book

a

The question has eriaen^aa to whether ^.the directed verdict* of
acquittal, recently granted,Jpe Adams end Duke Randall with reference
to the harboring charges at Miami* Florida should be entered as statis-
tics in the kidnaping book.

It is the writer* e opinion that these acquittals should not be
shown as kidnaping statistics in so far us this book is concerned for
the reason that the harboring statute is in no way related to the
Federal kidnaping statute. It is the writer's understanding that the
purpose of this hook Is to give the Bureau a clear picture of our kid-
naping prosecutions* and that being the oase it would appear that to
enter acquittals on harboring charges in this book would not fulfill
its purpose. To include harboring statistics in this book would bring
up the question as to whether statistics pertaining to any other col-
lateral issues during the trial of a kidnaping case should be entered
such as statistics on prosecution for obstruction of justice* the
intlaidation of witnesses* perjury or any other collateral issue which
night arise during the course of a trial of a kidnaping case.

I believe that the statistics referred to herein should apply
strictly to kidnaping indictments or indictments bused upon the kid-
naping statute such as indictments charging accessory after the fact
of kidnaping* examples of which vers recently returned at Toledo, Ohio
in the Brekid case. The Toledo cases can be distinguished from the
Joe Adams case in that the indictment actually charged the subjects
with being accessories after the fact of kidnaping* and the statistics
relating thereto should be included in this book.

I do believe* however* that the results of the harboring casas
Id kidnaping investigations and also in any other collateral investiga-
tion and prosecution with reference to kidnaping cases should be included

RBCORDED 2-0/r/£Xirf__J

I

X



Meao for Hr* Ii 2 7-6-37

in the narrative* The subjects of these cases can also be shown on
the statistical page preceding the narrative with a proper notation
at the bottoa of the page, indicating through an asterisk, that that
particular individual was prosecuted for harboring, perjury or what-
ever the prosecution sight have been and that the statistics therefor
are not being recorded in the fore part of the book.

I as withholding entoring the directed verdicts in the
gdaas case as kidnaping statistics in this book pending your advice
in this natter* Of course, this only applies to the kidnaping book
end does not affect the situation so far as the reporting of the
statistics to the Chief Clerk Is concerned.

Respectfully,

L* M. Chip*an



EATiCDK

July 15, 1937.

The Executive Conference considered the question of whether individuals
prosecuted upon charges of h&rboring in connection with kidnaping cases
should be included in the kidnaping statistics which are oaintained.
The Conference was of the unanimous opinion that such statistics
should be included in the kidnaping statistics.

If you approve this recommendation, these figures will be Included.

Those in attendance were Messrs. Sathan, Tolson, Clegg, Quinn and Taaa.

Respectfully,
For the Conference,

TV

CLYDE TOLSON,
Chairman.

T. D. QDIN1,
Secretary.

KECO]!l»ED
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DIRECTOR FBI

US DEPT OF JUSTICE WASHN DC

BREKID SAS JL MADALA AND DP SULLIVAN YESTERDAY AFTERNOON

PROCEEDED MEMPHIS TENNESSEE PURPOSE HANDLING LEADS. JH IS CASE

APPROXIMATE TIME TO COMPLETE INVESTIGATION TWO DAYS ADDRESS MEMPHIS

OFFICE

OlfMCORDKD

COPY

1W.10

TV'



1616 Federal PeFerre B^nfc Bldg.

,

Kansas City, WaEOuri
July 22, 1937

p

Special Agent la Charge,
Lof Angelas, California.

%
HI: BK1XID

• ‘ .ir# x •.*

Dear 8irt ' •.*

Reference Is trade to e letter fro® this
office dated Jane 15th, 1937, and report of Special
Agent S. B. Landrum, Kansas City, Kiasourl, dated Jibs
19th, 1937, requesting your office to gonduct Inveetiga—
tton at Long Beach, California for the purpose of deter-
mining whether or not MlltonLLett Is residing there with
one Lynj^orden. .. ^ •,

'' r Joe Bauml, Sheriff, Sedgwick County, Yichi- •

te,'JCaneas, has Informed this office that Lyn Jordan’s
sister at Wichita, Kansas received e letter on July £let,
1937, which letter bore the return address of A. M. Wil-
liams, 3519 Cedar Avenue, Lynwood, California. The
Sheriff is of the opinion that A. K/^Wllliaas is an alias
for Lyn Jordan. Therefore, it is requested that your
office conduct investigation at 3519 Cedar Avenue, Lynwood

f

California for the purpose of detemining If A. M. Williams
la Lyn Jordan, and if so, he should he questioned concern-
ing the present whereabouts of k 11ton Lett.

Yery truly yours.

DWIGHT BRAKTLIf
Special Agent In Charge.'

RECORDED
'

ft /
INDEXED

r^cp-' 11 ,r sTiCA.K.-.,

JUL 24 1337 A. M

UJ



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Form No. 1 .

This case originated at Cincinnati* UxliO FILE1*0. 7-7

REPORT MADE AT

Peoria, Illinois

DATE WHEN MADE

7-2>37

PERIOD FOR
WHICH MADE

7-12-37

GEORGE TIICNET, with aliases;
DR. JOSEPH PV MORAN, -with aliases - FUGITIVE!,

1.0, #1232, eij al.
EDWARD GEORGETBREMER - VICTIM. ' V '

-

REPORT MASK BY

L. W. BRIAN DEB

CHARACTER OP CAM

KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
NATIONAL FIREARMS ACT.

t

y i
synopsis of factsi Kenneth R.Terry acquainted with Clifford Collins at

Kansas State Reformatory, and photograph of "Babe"
identified as that of Marvin '’Sullivan, formerinnate
of Reformatory* Perry claims he has never heard of
Milton Lett.

-P-

REFERENCE: Report of Special Agent S* B* Landrum, Kansas City, Mo.,
' dated 6-1-37; report of Special Agent L. W* Bryan, Peoria,

>. ;
Illinois, dated 7-10-37. v
tJ ; >

DETAILS: k letter dated July 6, 1937, was received from Kenneth R.
Periy, now using the name Richard K. Perry, stating that his present
address is Washburn, Illinois, where he is employed by the Illinois
Commercial Telephone Company.

AT WASHBURN. ILLINOIS.

Kenneth R. Perry was interviewed, at which time he stated
that he has been using the name Richard K. Perry since his release from
the Kansas State Reformatory, Hutchinson, Kansas. When questioned about
Clifford Collins, he said that while in the Reformatory he occupied
quarters near to him, and for that reason became quite friendly with him.
He said that Collins thought himself quite a"big shot" and boasted of
knowing all the criminal element around Wichita, Kansas. Perry said
he could not remember any of the names ever mentioned by Collins, as be
had never had a lengthy or detailed conversation with him at any time.
Perry said that- about six months ago he wrote to Coin ns, at Wichita,
Kansas, but he has not had a reply. _

APPROVED
FORWAR DO NOT WRITE IN THESE SPACES

sja h mM
3 Bureau'
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2 Kansas City (Enc.)
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TOien asked whether he ever heard Collins speak about Milton
Lett or any of the aliases of Lett, Perry said that he was certain he

had never heard mention of him, and he, himself, did not know Lett and
had never heard of him in any manner# Perry explained that he had only
been in Kansas on one occasion, and that was for about three months during
the latter part of 1932, immediately prior to the time he was arrested
for a robbery at Paola, Kansas, and that he had not been in Wichita, Kansas,
and knew no person who lived there other than Clifford Collins#

Perry was asked if he knew of anyone named "Babe" who had been
in the Reformatory at the same time, and he said he did not recall anyone with
that nickname# However, when shown the photograph of "Babe", referred to
in reference report of Special Agent S# B# Landrum, he immediately identified
it as being that of Marvin Sullivan# Perry said that Sullivan had not lived
in the same quarters at the Reformatory, but he became rather friendly with
him as a result of working in the Reformatory barber shop# Perry said
Sullivan had a badly diseased face, and he gave him treatments in the
barber shop# Perry said that he had never corresponded with Sullivan,
and did not know he was released from the Reformatory#

Perry said that he and Sullivan had exchanged photographs while
in the Reformatory, and had also exchanged photographs with Collins, but
the Reformatory numbers were not on the photographs# Perry said he did not »

know how Sullivan got a photograph with the Reformatory numbers on it, except

that if you knew someone who worked in the office you could get anything you
wanted#

Perry said that he would be glad to assist in obtaining information
about Milton Lett from Clifford Collins, but he felt that since Collins had
not replied to his letter, and since he had never known Milton Lett, he
felt that Collins would immediately suspect that there was some ulterior
purpose in making an inquiry of him#

Perry said that Ms future address may be obtained from his parents,
Mr# and Mrs# Clarence Perry, Versailles, Illinois, or by discreetly contacting
his immediate employer, R# T# Reyburn, Division Engineer, Illinois Commercial
Telephone Company, Kewanee, Illinois#

The photograph of Kenneth R# Perry and that of "Babe", received
with the report of Special Agent S# B# Landrum are being returned with copies
of this report to the Kansas City Office# ' / .

PENDING



Itebrral Surratt of lnuratigation

Snitrd States department of Justice

2401 Sterick Building,
Memphis, Tennessee,
July 23, 1937,

A

TNS:L3EN

7-2

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D# C*

Ret ALVIN QrPIS, with aliases; DR. JOSEPH PpMORAN,
with aliases, I. 0, 1232 - FUGITIVE; ANTHONY J.

Al.KRSBACH, with aliases - FUGITIVE et al.

EDWARD GEORGESsREIER - VICTIM; KIDNAPING; HARBOR-
ING OF FUGITIVES; OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL
FIREARMS ACT.

Dear Sir:

Attention is invited to the report of Special
Agent R* E # Peterson dated at Memphis, Tennessee, July 22^
1937, the last two paragraphs of v/hich reflect that Gret^Swan-
son, alias Gret^Gilstrap, is presently located at ”227^*.Iadison

Avenue” in UenpKis, Tennessee*

This is to advise that this number is incorrect
and should have been 277^ liadison Avenue as is reflected in the
synopsis of the report*

Very truly yours.

CC Little Rock
Cincinnati
Cleveland

Special Agent in Charge



federal bureau of investigate

united states department of justice

KRHtEAX

To: COMMUNICATIONS SECTION.

Transmit the following message to:

fULJ 26, 1937.

SAC.
MIAMI , ru.

t> BFJXID. REFLrENCE REPORT /» H. BASSOS, FACKEOMTILLJ,

FEBRUARY TSfENTX XXMSTEEH THIRTYFIVE, PAGE POftTTSEVJ*|

DETERMINE WHETHER FORTIFIU CALIBRE COLT AUTOMATIC
i?* t;. -
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*

;
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FoimNo. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, ChlO NY FUJCNO- 7-120 BJC

T™ ALVIN KAEPIS, with aliases; DR. JOSEPH P. MORAN
pith aliases, I.0.#1232 - FUG., ANTHONY J.

‘fcKERSBACH, with aliases - FUG., et al|
SDttARD GEORGE BREMER - Victim

4

REPORT MADE AT

NEW YORK CITY

DATE WHEN MADE

7/26/37

PERIOD FOR
WHICH MADE

7/16-19/37
-Cr

REPORT made by

H. C. LESLIE

CHARACTER OF CASE

KIDNAPING; HARBORING OF FUGI-
TIVES; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
NATIONAL FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS:

New York City directories end telephone
directories reflect only one name Amersbach
inj&reater New York, which is Dr* Joseph
C.^Amersbach. Superintendent of 105 East
53rd Street, N* Y* C. advised Dr* Amersbach
has a brother idio visited the doctor about
six month 8 ago* Dr* Amersbach presently
residing Blind Brook Road, Westport, Conn* .

- RUC - C -

j;

REFERENCE:

DETAILS:

Report of Special Agent H* A* Loughran,
Detroit, Michigan, dated 7/9/37.

The writer consulted the Hew York City Directories
for the name AMERSBACH. There was found only one name AMERSBACH,

Dr. JOSEPH CORNELIUS AMERSBACH, 105 East 55rd Street, New York
City.

Mr* G.^ANDREWS, superintendent of 105 East 53rd
Street, New York City, which is a large apartment house, was
contacted: with a view of determining -whether Dr ; AMERSBACff has

'

‘
;

.
#

' *TS t
~ \ Lc.. . <\
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7fl20

C
a brother, ANTHONY AMERSBACH, who visits him. Mr. ANDREWS
advised that he recalls Dr. AMERSBACH has a brother who has
visited him during the past two years on one or two occasions.
The last visit that Dr. AMERSBACH^ brother made to him, as

he recalls, was about six months ago. Mr. ANDREWS described
this man, to the best of his recollection-, as follows! ^

Age
1

35 •

Height 5 f 8“ - 9* ‘

'
.

r

^
- V. Weight 160-165 lbs. V

Complexion Light (Smooth shaven)

It is to be noted that the description fur-
nished by Mr* ANDREWS does not compare very favorably with
the description of ANTHONY AMERSBACH, fugitive in this case.

Mr. ANDREWS advised that Dr. AMERSBACH is married and has
several children and resides at 277 Park Avenue, New York
City. He further advised that he would keep a sharp lookout

for Dr* AMERSBACH 1 S brother and in the event this man visits
the doctor he will communicate with the New York Division.

Mr. H. W. ^MANZER, renting agent, 277 Park
Avenue, New York City, which is a very large apartment house ,

was interviewed and advised that Dr* AMERSBACH rented an
apartment at this address in October 1934 and left September 30,

1936; that he went to Blind Brook Road, Westport, Connecticut.
He stated that Dr. AMERSBACH is a cancer and skin;; specialist
and has a very good reputation and that he is married and has
three small children, ages 3 to 9 years. Mr. MANZER stated
that he does not believe Dr* AMERSBACH has a brother. Mr*
MANZER questioned the doorman and the elevator operators at
the apartment house and they advised that Dr* AMERSBACH was
not known to have a brother but that he has a sisterwho resides
in Denver* Colorado, and that the doctor is -supposed to have
oome from somewhere in the state pt Colorado. Mr. MANZER
stated that he considers Dr. AMERSBACH a very high class man
and he f$els that the doctor could be approached for any in-
formation concerning any members of his family. This, however,
will not be done unless such a request is received from the
Division of origin. Mr* MANZER described Dr. AMERSBACH as follows!



7-120

Age
Height
Weight
Build
Hair
Eyes
Nationality

40 to 45 years

5'10i"
176 lbS« ’ \ * v -

Well built
Black, mixed with gray
Large , bulgy
German extraction. >'v v

At the Medical Journal office , 33 West 42nd
Street, New York City, the records reflect that Dr* AMERSBACH
was graduated from the St* Louis University, St* Louis, Mo. in

1927; that he is assistant dermatologist at the Post Graduate
Hospital, New York* It is suggested that photograph, $f one
is available, be furnished to the New York and Hartford
Divisions.

For the information of the Hartford and St*
Louis Divisions, the reference report reflects that there is a
warrant presently outstanding for ANTHONY AMEHSBACH in the Cleveland
district and that ANTHONY AMERSBACH has a brother PHILI^MERSBACH,
alias Joseph&mersbach, alias Josepb^Phillips, alias Ed^ummers,
who is serving a life sentence at the State House of Correction
and Branch Prison, Marquette, Michigan* The reference report also
reflects that information was received that PHILIP AMERSBACH has
a brother Dr. GEORGE^sMERSBACE who is located in Rochester, N. Y.

or in New York City* There is no record of a Dr* GEORGE AMERSBACH
in the medical directory in New York, the only Dr* AMERSBACH in
New York City being Dr* JOSEPH C* AMERSBACH*

\ » \

ANTHONY AMERSBACH is described as follows t

Age
Height
Weight
Build
Hair

40
6»7" or 8"

190 lbsif*' ;
' Heavy

:

V'
_

White - black streak •

down middle
Eyes Brown, piercing

/* Dress -- Neat dresser

•. It is to be noted that the description f urnished

bf Dr* Joseph C. Amersbaoh by Mr* MANZER compares very favorably
with the description of subjeot ANTHONY AMERSBACH.

- S -
l
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n ‘ HARTFORD FIELD DIVISION at Westport, Conn#

will make discreet investigation at the Post Office and in the

neighborhood of the residence of Dr# JOSEPH CORlffiLIUS-X^IERSBACH,

Blind Brook Road, Westport, Conn#,/to determine whether ANTHONY
AMERSBACH may be contacting his brother. Dr# JOSEPH CORNELIUS
AMERSBACH. V

.

'
• •

• \

St. LOUIS FIELD DIVISION at St. Louis, Mo.,

will check the records at the St. Louis University and obtain
all information concerning Dr# JOSEPH CORNELIUS AMERSBACH, who
was graduated from the college in 1927, particularly the name
of his father, place of residence, etc., and in the event
Dr# CORNELIUS AMERSBACH resided with his parents in St. Louis
at the time he was attending college, the S.t# Louis Division
will conduct further investigation to definitely determine whether
or not he had a brother ANTHONY AMERSBACH as it is not known
definitely that ANTHONY AMERSBACH is a brother of Dr# JOSEPH
CORNELIUS AMERSBACH. . .... - - -

- REFERRED UPON COMPLETION TO DIVISION OF ORIGIN -
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jlfpberal Surratt of Inuratigation

United States Department at Justice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

Vi

July 26, 1937

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

Re
O
BREXZD

(

r

Dear Sir:

Reference ie made to the letter from Inspector E. J,

Connelley to the Bureau dated at New York City July 17, 1937, con-
taining suggestions to the effect that the Bureau cease investi-
gation seeking the whereabouts of Miltoni^tt and BensoiA>rove8

r

said letter advising the Cleveland office to suspend investigation
unless advised to the contrary.

Inasmuch as several offices of the Bureau at the
present time are conducting active investigation seeking the
whereabouts of both of these individuals, the advice of the
Bureau is respectfully requested at an early date as to the
feasibility of continuing investigation seeking to locate Groves
and Lett, in order that all offices of the Bureau, in the event
it is not desired to look for these individuals further, may be
notified in the premises.

Very truly yours.

EJW:h

cc - Chicago
Cincinnati recorded

*
indexed



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

EAT:HC

dvhetnl Sutfait at Itiuesttgatfim

Wttiieh States department at dusttee

ffiJoaf;!tigiatt, 30* C*

July 27, 1937.

Time: 11:20 A.M.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR
£>

RE: BREMER KIDNAPING CASE

I called SAC Brantley at Kansas City and inquired of him if there is
not some way in which we can make an arrangement to have Edne^Jurray
removed and questioned to locate the body of Earl&hristman, since the
Bureau has been sending out letters for about a year with this end in
mind and as yet no action has been taken.

Mr. Brantley stated that Casteel has told him he will be back about the
first of August and will be able to handle this matter then. Mr. Brantley -’

said he will give this matter vigorous attention, in order to clear it up.

Mr. Brantley stated that the trial at West Plains, Missouri, was good,
the Bureau Agents having made good witnesses, and he has submitted a

letter to the Bureau in this regard.

I asked him if he thought "the County Attorney at West Plains might be
capable of convicting Alvin^karpis of murder, and he stated he believes
so, if the Bureau conducts the investigation.

Respeet?Ully

wE. A. TAMM*.

•Recorded
*

indexed



Federal bureau of Snurstfgatturi

Hmtrft §tatcB Srpartmrnt of JuBtirr

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

July 26, 1937

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

Dear Sir:

Re: ^BREKID

Please be advised that the United States
Attorney's office, Cleveland, Ohio, has advised
that Frank P. Greenwald has notified the office of
the U. S. Attorney of his intention to enter a plea
of guilty to the indic^nent charging him with harboring
Alvii^Karpis and Harry^Campbell and as being an accessory
after the fact to the kidnaping of Edward Oeorge Bremer.

It is the information of this office as re-
ceived from the office of the U. S. Attorney that Frank
P. Greenwald will be brought to Cleveland, Ohio, on or
about August 1, 1937, at which time it is expected that
Federal Judge John Paul Jones will be available to

accept the plea and pass sentence*

The Bureau will be kept advised as to develop-
ments and immediately notified at the time the plea is
entered and sentence is passed*

EJW:h

cc - Chicago
Cincinnati

Very truly yours,

J* P. MacFarland,
Special Agent in Charge.

++

.



1448 Standard Building
Clareland, Ohio

July 36 , 1937

Special Agent in Charge
Detroit, Michigan /n

Set Brekid

V A;' - \ . ,r
Deer Sirj' /- J

r *•**• -

Beference ie made to the report of Special Agent
H. A. Loughran dated at Detroit, Michigan, July 9, 1987, re-
flecting that Fhllllpvteersbaeh, a brother of the fugitive,
Anthony X? Aaerebaoh, la presently confined in the state
penitentiary at Marquette, Klahlgan.

It ie requested that you endeavor to stake arrange-
ment! with the officials of the penitentiary at Marquette,

'

Michigan to appropriately aovar all iaeoalag and outgoing
correspondence of Phillip Asersbaoh in the hope of obtaining y
souse lead asto the whereabout* of the fugitive from each
correspondence, . . • ... ••••

It is also requested that you thoroughly review
ell of the penitentiary files on Phillip Amersbaeh, including,
if possible, any fils* of th* parols board, inasmuch aa It Is
fslt that persons who my le the past havt been interacted In
s possible parol* for Phillip Aeersbaoh ere also acquainted
and friendly with th* fugitive, Anthony I» Am*rabash. Along
this line it ie requested that you also conduct appropriate
Imreetlgatlo* at the office of the cashier or the warden of
the penitentiary for the purpose of datemining whether or not
th* prisoner, Phillip Aaershaeh, le receiving or has received
le the past say sows of sonsy to ha dsposltsd to his credit
fra* outside sources, it being fslt In this regard that posalbly
the fugitive my frow tins to tine send sonsy to the prisoner.
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JATC. HXWAM
FBI, U. S, DIPT OF JUSTICE
911 Federal Building
Detroit, Klohlgan
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Spoolal Agent la Charge
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Dear Fir*

Re* 0EOR0B TBIIHEJE,
'

DR. JOSE.H P. K5RA1I with aliaces-FUGITITO,
1.0. #1232, efeal. ,

Edward George firmer • Viotlm.
-

.
IIEHAPIJO» OBSTRUCTIOH OP JUSTICE | HAEB0RIK0

\ OF FUGITIVES* RATIONAL FIBEARS ACT
/ i V \^ '* ^ : / .. /

c>
•’ •'•Jn connection with your meaorandua to all Field

Office* datod Leoe aber 12. 1933 plea.se he advised that the
etop notice placed at the Motor Vehicles Bureau. Trenton.
Ken Jersey on a'frlyraouth Sedan, notbr #PJ322772 and serial
#2619957 i* still outstanding in this district.

We would appreciate being advised as to whether
or not you wish the Above mentioned stop notice continued.

) )
/ >

Very truly yours. )

W. 8. DSVEREAUX
Special Agent la Charge

Kr±> ~ ’ •
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Sc^^"3d-Cosi:er©c Building
liowark lc.v Jereey

v.

Special A^ent in Clmrgi
Chioag6# Illinois /

July 27* 1957

"S." '...• .y :

V

Re i OEQBOB TBUKET
DR. JOSEIfl PrlCRAS with alieses-rJGITlVI,
I. 0. #1252, gi *1*
Edward George oreier - Viotia.
IIDKAPIKO* OBSTRUCTIOH OP JUSTICE* HARBORIKO
OP FUGITIVES* PATIOIJLL PUtEAK'S AOf

Pmt Sir*

? ;

\ -
- \ , \

l
* r - ? -• a

'* la donneotion with your letter dated June 15* 195®
addressed to the Cincinnati Office with a copy to each
Field Office, please he advised that the stop notioe placed
at the Mstor Vehicles Bureau, Trenton. Kew «teroey, on a
Pord Vo Sedan, 1555 *bdol* motor f20l^;357 is still outstanding
in tills district. / /

Tour advice is requested as to whether or not yea •

desire the above mentioned atop notioe continued.

i

e*y truly yours*

v.. V . ..

K, S, DEVFREAOX
Special Agent In Charge

\4

WSDiLlfll

7* >

ec Bureau
os Cincinnati



4 EDGAR HOOVER
DIRECTOR

lateral Surratt of Imiratigation

Unitei Staffs Separfment of Justin

KRMrEAM ffiaafyington, B. ©. July 26, 1937 .

MEMORANDUM FOE MF;. TAM.

RE: BKEKID.

c

A

\
..

X

V

Mr. James J. Waters of the Criminal division
called me this morning at 9*45 A. M. and stated that his
office is now in receipt of a petition filed by Eart A.

-f^iley before the District Court of Florida on behalf of
Adams and Randall.

I have obtained a copy of the petition which
reads as follows:

"NOW C01«nS the above Defendants and respectfully
show unto the Court that the United States Govern-
ment has books, records, papers and effects of
Joseph H.®Adams, and personal belongings of Henry

g Randall, and the said Defendants ask the Court to
enter an order for the return thereof to the Defendants,
through Bart A. Riley, their attorney, and in said order
to except the automatic gun or rifle, but to include
therein one certain revolver end holster, the property
of M. H. Rolfe, a deputy sheriff, which said holster and
gun were in the possession of Henry Randall at the time
of his arrest, he, the said Henry Randall at that time
being a licensed, armed guard in the employ of M. H.

IRolfe.
Dated at Miami, Florida, this 1st day of July, A.D.,

1937.
I S) BART A FILEY
Attorney for Defendants."

_ After receiving this call,* I held a conversation
with Messrs. Waters and Charles' Carr in the office of Mr.

Waters. I told them both that the Bureau desires that
Bart Riley make more definite and certain his.regueat jfor_
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(

Memo, for Mr. Tamm. 2 July 26, 1937.

the return of certain books, records, papers and effects of
Adams and Randall, ftaters told me that a request would there-
fore be made of Riley to make more definite and certain this
demand for the return of certain effects.

I have no personal recollection of a revolver having
been obtained by Agents from Randall, at the time of his ap-
prehension. I will look into this matter, however, and com-
municate with the Miami office to determine definitely
whether we have such a gun in our possession.

Respectfully,

i



IK THE UNITED STATES DISTRICT COURT
IN AND FOR THE SOUTHERN DISTRICT OF
FLORIDA. MIAMI DIVISION.

d>\
No. -M-Crimlnal.

UNITED STATES OF AMERICA,

-V8-

JOSEPH H. Sams, alias JOE^AHS,
alias JOE H.QdaMS, and HENDRY

OlANDALL, alias HENRMANDALL

,

alias DUKSCftANDALL, alias HENRI
Cbtern,

Defendants

s
^argument of j. markXwilcox IN SUPPORT
'OF MOTION TO EXCLUDE' STATEMENTS MADE
BY DEFENDANTS .TO GOVERNMENT AGENTS.
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IN THE UNITED STATES DISTRICT COURT
IN AND FOR THE SOUTHERN DISTRICT OF

FLORIDA. MIAMI DIVISION.

'UNITED STATES OF AMERICA, )

-V8- )

JOSEPH H. ADAMS, alias JOE ADAMS, )

alias JOE H. ADAMS, and HENDRY
RANDALL, alias HENRY RANDALL, )

alias DUKE RAIN)ALL, alias HENRY
STERN, )

Defendants*

No. -M-Crlmlnal

ARGUMENT OF J. MARK WILCOX
IN SUPPORT OF MOTION TO EXCLUDE STATEMENTS
MADE BY DEFENDANTS TO GOVERNMENT AGENTS.

MR. WILCOX: If Your Honor please, at the outset, I

want to remind the Court that it has been some twelve years

since I have been identified with any case of any sort - -

THE COURT: Well, forget you are a Congressman now,

and be a lawyer.
^

MR. WILCOX: As I recall the -rule of evidence that

obtains not only in this Court, but in all courts of this

country, the constitutional guarantee against a man being

forced to appear as a witness against himself is one of the

most jealously guarded of all personal liberty and freedom.

No man, as I recall the rule, can be forced to give testi-
*

mony against himself, and no incriminating or alleged in-

criminating statement may be used against him unless that

-1-



statement was given freely and voluntarily, without the

hope of reward or the fear of punishment.

Now, in this matter, if the Court please, there is,

of course, unfortunately, as in practically all natters

of this sort, a very sharp conflict between the testi-

mony of the man alleged to have signed the statement and

these alleged to have procured the statement. Naturally

and necessarily, those who procured the statement are

very much Interested in having it to appear to the Court

that nothing improper was done, that no improper prac-

tices were engaged in, that all that was done was done

in the most courteous manner and under most polite con-

ditions, and that the defendant just voluntarily made a

statement which the government now proposes to use against

him, and that he did it after having been warned that it

was going to be used against him.

Now, I would like to call the' Court's attention to
4

'

the fact that there are many ways "of coercing a defendant

besides what we commonly refer to as maltreatment. A de-

fendant may be coerced not alone by beating him, not alone

by pointing guns at him, not alone by threats of punish-

ment, and not alone by holding out directly the hope of

reward; but the very conditions and the very circumstances

under which a statement is taken may of themselves con-

stitute coercion.

-3-



Now, I would like to call the Court's attention

to the fact that in this case, although the testimony

i 8 in sharp conflict on the point, insofar as the state-

ment of Adams is concerned, the defendant testifies that

that statement was procured from him only after four dayB

of intensive grilling at the hands of representatives of

the great Government of the United States* He had been

questioned constantly and continuously during the day-

light hours for some three or four days; his wife was

in a delicate condition; his father-in-law was urging

him not to be stubborn, but to remember the welfare of

his family, and since this thing was only a routine

matter to go ahead and dispose of the statement. Not two

witnesses - - the defendant and his father-in-law — three

witnesses, and his attorney, at that time all testified

positively that the direct statement was made that "If

you sign this statement, it is only a matter of clearing

the record"*

“Mr. Knight testified that this agent in charge said

that "We will dispose of this matter in a very few minutes

and Adams would be released from the case, except that

Adams is bull-headed, stubborn, and he won't sign anything,

and we prepared a little statement here that is perfectly
*

innocuous, perfectly harmless, and he won't sign it". And

Knight said, "Put him on the phone and let me talk to him

-3-



and he will sign it". And Knight told him over the

telephone, "These men have assured me that there is

nothing in this statement that can hurt you or incriminate

you; they have assured me that there is no prosecution

contemplated; they have assured me that you are not going

to be arrested or prosecuted or further molested. Go a-

head and sign the statement and quit your stubbornness

and get the matter over*.

How, this continued; but I want to call the Court's

attention to a very significant fact. It was stated dur-

ing the progress of this case that this warrant had been

issued on the 35th of January - -

MR. RILEY: The warrant for Adams was issued on the

21st.

MR. WILCOX: I will withdraw the statement, Your

Honor. Regardless of the date of the issuance of the

warmnt, this very significant fact is in this case.

These men had questioned Ur. Adams,for at least three

and possibly four days. Now, whether there was any prom-

ise or not, I want the Court to bear this in mind. He had

not been actually arrested. He signed this statement after

four days of questioning, and immediately upon laying down

the pen, he was told that he was under arrest. The United
€ »

States Commissioner was waiting in his office by previous

appointment, waiting until they could get this man hooted

-4-



with a statement, before he would be brought In to be

arraigned before the United States Commissioner, and yet

It would appear to the Court from the government's testi-

mony that all of this was a perfectly free and voluntary

act upon the part of the defendant and that he was making

It freely and voluntarily and was warned that it was about

to be used against him.

Now, if the Court please, If there was nothing "rotten

In Denmark" , if there was nothing suspicious about the

execution of this statement, then why in the name of com-

mon sense hadn't he already been brought before the Commis-

sioner and arraigned during the four days that he had been

in their custody? The answer to that is quite obvious.

They knew that if he was arraigned they couldn' t get his

signature on that statement. They got his signature on

the statement because they had not previously put him under

arrest, and he testifies, his father-in-law testifies, and

his attorney testifies that ibere was a definite and posi-

tive assurance at that time that there would be no prose-

cution if the statement ms signed. Now, of course, Your

Honor, I know that the courts by force of circumstance

have had to rule that an agent of the government cannot

bind the government* An agent of the great Government of

the United States cannot make a deal that is binding on

the government. But you and I know, Your Honor, that there

-5-



is a higher law than that. You and I know that the law

of common, ordinary decency requires that when a statement

has been made, that It be lived up to by honest and honor-

able men. Why wasn't this man arrested until the moment

that he laid down the pen from having signed this state-

ment if he wasn't being entrapped into making that state-

ment?

Now, I am frank to admit to the Court that I have

examined this statement - - what purports to be a copy

of it, and, if it is authentic, there isn't a word in the

world in it that is inconsistent with every theory of in-

nocence of this defendant, and yet it is obnoxious; it is

contrary to the very fundamentals of this government, that

a man should be forced to give any testimony in a case a-

galnst himself unless it be procured under circumstances

where there cannot be the slightest suspicion of irregulari-

ty. And I say to the Court that with thiB sharp conflict

in the testimony I do not believe ;that it can be said by
t

the Court, nor by anyone else, that it has been established

beyond reasonable doubt that this statement was procured

under circumstances free of suspicion.

And then, I want to call the Court's attention to

the statement that I made at the outset, that coercion

need not necessarily be in the form of maltreatment. I

can well imagine, Your Honor, - - I have never had the un-



fortunate circumstance to happen to me - - but I can well

imagine how I would feel. If the greatly publicized Feder-

al Bureau of Information - -

MR. CARR: He doesn't even know the name of the

Bureau.

THE COURT: Maybe you are lile the old negro once

aaid when Judge Spear asked him if he had anything to say

why the sentence of the Court shouldn't be imposed, and

he said, "Yes, Your Honor, Judge, you don't know what a

burden it has been to me since I have been 'kotched' ." May-

be you haven't been "kotched* yet.

MR. WILCOX: That's it; they say we all belong to

two classes, the caught and uncaught. I have been

fortunate up to the present time to be in the second

class, but the great G-men.

-

whatever its name is : I con-^

fess there are bo many bureaus, departments and divisions

of this government tha t I can' t even keep up with the cor-

rect names of them, but whatever it'is, it is the greatly

publicized G-man department, and loan well imagine how

I would feel - -

THE COURT: I can keep up with the real names, but

I can't keep up with the initials.

MR. WILCOX: That' 8 it; the alphabetical arrangement.

I would, if some of these highly publicized moving picture

heroes who are constantly held up to the public, through



their free use of their shooting irons, should come into my

office, take me off to a hotel room, and question me for

hours, I can well imagine that I would he greatly excited,

and I would be greatly unnerved. Here was the man who was

being questioned by these men; he had been questioned for

four days; the sanctity of hl6 home had been Invaded; his

private living quarters had been searched without warrant

of authority; hiB personal belongings had been gummed over

and pawed over; the records of his business had been taken

from him, without permission, and without legal authority

had been seized, and as I understand, without even a receipt

being given for them. His family was in a physical condltioi

to require his constant attention. He was teng hounded, and

pounded with questions, and believing that a statement had

been prepared that contained nothing beyond a mere recital

of facts, and believing that it was merely a routine mat-

ter, and relying upon what he believed to be an agreement

that the signing of that document guaranteed him immunity,

he signed it without even reading it. Now it is offered,

contrary to the Constitution and the guaranties contained

In the Bill of Rights, as an attempt to force him to testi-

fy against himself.

Now, insofar as the statement of Duke Randall is con-

cerned, I want to call the Court's attention to the fact
*

that this courteous treatment, this polite negotiation

-8-



between these gentlemen, required that in their anxiety

for the welfare of Mr. Randall they had to chain him to

a bed. They did it, not to intimidate him, it is true;

not to scare him; not to make him feel he was being sub-

jected to duress; but they did it because they loved him,

because they wanted to protect him against himself.

Now, I want the Court to remember that, and to re-

member that the agent testified that he did it for Mr.

Randall's own protection. Why? Because Mr. Randall was

in such a condition of excitement, fear, and nervousness,

that they were afraid he was about to destroy himself;

they were afraid he was going to jump out of the window;

and his nervous, mental and physical condition was such

that it was necessary to chain him to a bed to protect

him from himself. I ask the Court in all fairness, in all

honesty, in all sincerity, is a man in that condition in

such shape that he can make a statement that could be

used in a court? I ask the Court if this man came onto

this witness stand this morning to testify, either in his

own case or in somebody else's case, and it was apparent

to this Court that the man's nervous and mental condition

was such that the Court had to order him to be chained to

that chair to keep him from destroying himself, would this

i
Court permit him to testify as a witness, even against some-

t

body else?

-9-
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And yet, that's the government's contention, that

at the very time that they had him in this room to extract

politely and courteously and considerately the statement to

he used against him, that his condition was such they fear-

ed he would jump out of a ten-story window and destroy him-

self on the pavement below; yet, we are told that here is

a statement of a man in full possession of his facilities,

given freely and voluntarily. Finally, of course, he fell

so much in love with these gentlemen that he became like

a yard-dog - - I believe that is the expression Mr. Carr,

used - - and they couldn't even run him off; and on one

occasion, when it was rumored that an airplane was coming

over, and most of the Department had to go out to see about

the airplane, to protect this man, they again chained him,

and that time, to make sure that he didn't hurt himself

they left two guards over him with machine-guns - - to

make sure that he didn't hurt himself. I say. Your Honor,

that that is coercion; that is duress of a more subtle form

than if he had been hit oviBr the head with a blackjack, or

kicked in the ribs, or cursed and abused, when the very cir-

cumstances - -

THE COURT: They don't use a blackjack any more; the

scientific method is to beat them with a rubber hose.

MR. WILCOX: Yes, sir. I am not acquainted with those

methods. Your Honor, but I submit that there is a mental tor-

-10-



ture that far exceeds any physical torture to which the

human system may be subjected; and I submit that the very

circumstances surrounding this case, the very circumstances

surrounding the procurement of this statement were such as

to show that this man was in no physical, mental, or ner-

vous condition to know what he was doing, and he was in

no condition to give testimony either against himself or

against anyone else*

I submit. Tour Honor, that while inference and innu-

endo by cleverly wording some of the statements in this

document, innuendo might be drawn from them to be used a-
*

gainst these men, and casual readings of the statements

have not disclosed them to me, but evidently it is in-

tended to place that inference and that innuendo upon

these statements; otherwise there would not be such a stren-

uous effort made to put them into evidence, and for that rea-

son I am sure that the Court - - I knew the Court when he

was a district attorney himself, and I had an opportunity

to observe his method of conducting his trials, and I want

to say to the Court that I' am sure that the Court will give

this same consideration that he gave in those days to the

production of his own testimony, and I am confident that

when the rule is laid down on these two statements, as to

whether or not these men were in condition at the moment to

make these statements, whether they were in condition to know

-11-



the full purport of the statements that -were being made

when they were not even in condition to read them them-

selves and had to have them read to them, that when the

Court applies the rule that these statements must have

been made freely and voluntarily and with full knowledge

of the facts, and that a prosecution was likely, and that

these statements would in that event be used against them,
only

and that the statements were made, not/under those condi-

tions, but without the fear of punishment or the hope of
*

reward, and when the Court applies to it the same rule and

the same regulation as to the qualification of a witness's

competency to testify, not only for himself, but for or a-

gainst his fellow man, that the Court will find that these

circumstances do not measure up to that high standard set

by the law | and therefore, that these statements are not

admissible in evidence.

(Immediately following the above statement

Mr. Carr responded, and in which response

numerous citations were read to the Court

relative to the subject matter under dis-

cussion.)
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Jrbrral Surrau of Jiturstigation

Mnilri S’lslrn tJrpartuunt of Dustirr
Post Office Box 1469

Little Rock, Arkansas
July 26, 1937

#

Director \
Federal Bureau of Investigation ^
Washington, D. C. '

O
RE: BHEKm

V*

Dear Sir: t.v

}

I am attaching hereto memoranda submitted
by Special,JVgent s__JohnL^kadala and D. pXsulllyan
as requested in a letter from the Cleveland Field
Division to Ihe Bureau dated July 16, 1937.

These memorand^have reference to the remarks
which Special Agent E. JiMJynn is alleged to have made
reflecting on the integrity and professional ethics of
Attorney John ck 'Cochrane.

Very truly yours.

DPS:AM
7-2

cc Cincinnati
Inspector E. J. Connelley
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ypftrral Surpau of liwpflttgatimt

Knilrh $tatra Drpartnifnt of Suatur

Post Office Box 1469
Little Rock, Arkansas

July 26, 1937

f

MEMORAKDOM FOR SAC CHUKON FLETCHER:

HE: BREKID

Reference is made to letter to the Bureau from the Cleveland
Field Division dated July 16 1 1937, a copy of which was forwarded to this
office, relative to certain allegations made by Mr, John C. Cochrane,
Attorney at Law, Toledo, Ohio, against Special Agent E, J, Wynn of the
Cleveland Field Division,

Please be advised that the writer assisted in the arrest of
Bert^Angus at Toledo, Ohio, on May 23, 1937, He was imnediately brought
to the office of the United States Attorney in Toledo, vdiere other Agents
were on duty under the supervision and direction of Inspector E. J,

Connelley. The writer recalls that Special Agent D, P, Sullivan was
assigned to interrogate Bert Angus relative to his participation in the

harboring of Alvin Karpls and other members of the Barker-Karpis gang in

Toledo, Ohio, during the year of 1934,

During the time that Bert Angus was being detained in the
office of the United States Attorney at Toledo, the writer was in and
out of the office where Angus was being questioned, and at no time did
the writer observe Agent Wynn talk with Angus, nor did the writer at any
time or place hear the name of Cochrane mentioned,

***

During the course of the investigation at Toledo, Ohio, in
connection with the Brekid case, to which matter the writer was exclusively
assigned from August, 1935, to November ,-1935, numerous persons, including
the wife of Bert Angus, Madel in|^Mgus ,

have told the writer that Bert
Angus is of hoodlum character and has operated illegally far the past

ten years# The writer knows from his experience in the Brekid case that

Bert Angus has from time to time repeatedly lied to Agents when interviewed
by them relative to certain phases of the investigation at Toledo, Ohio#

I
t

I
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cc Burearn/

Cincinnati
Cleveland

Respectfully submitted,

JOHN L, MADALA, Special Agent
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yrbrral Sttrrau of Suursligaltnn

Hnitrfc S'latpfi Di-partmrnt of Justirr

Post Office Box 1469
Little Rock, Arkansas

July 26, 1937

MEMORANDUM FOR SAC CHARION FIETCHKR:

RE: BREKT-D

Reference is made to the letter from the Cleveland Field
Division to the Bureau, dated July 16, 1937, bearing on the letter of
Attorney John C. Cochrane dated July 15, 1937, which contains certain
alleged remarks which Special Agent X. J. Wynn is suppose to have made
to Bert Angus Reflecting on the professional integrity of Mr. Cochrane.

You are advised that on Saturday, May 23, 1937, Bert Angus
was arrested at Toledo, Ohio, by Special Agents H. B. Dill, A. Dickstein,
W. J. Devereaux, John L. Madala and the writer on the charge that he
aided and harbored Alvin Karp is at Toledo, Ohio, during the year of
1934. Angus was brought to the United States Attorney’s office at
Toledo, Ohio, far questioning. I was assigned the specific duty of
interviewing Bert Angus and thereafter did interview him for several hours
on the night of May 23 and again during the day aid nigit of May 24,
1997. Throughout this period Bert Angus denied that he or his brother,
Theodore Angus, actively harbored Alvin Karp is and other members of
the Barker-Karpis gang at Toledo, Ohio, during the summer of 1934.

Various agents who were assigned to the Interviewing and
guarding of the other prisoners, who were than in custody at the
United States Attorney's office, were in and out of the room where the
writer was interviewing Bert Angis, and different agait 8 casually
questioned Bert Angus in the absence of the writer from the room viiere

Angus was kept^ The writer recalls that Special Agent X. J. Wynn was
one of the several agents in the room with Bert Angus at different
times, end Agent Wynn did question Bert Angus for a short while on

probably more than one occasion in the writer's presence. I can not

recall that Agent Wynn, at any time, made any disparaging remarks

reflecting on the integrity and professional ethics of Mr. Cochrane.

In fact, the writer oan truthfully say that the name of Cochrane was

COPIES DESTROYED
MAR 25 1965 ;
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Memorandum for SAC Chapmon Fletcher: July 26, 1937

I

not at all familiar to him when he read the letter from the
Cleveland Field Division.

The writer can state that Bert Angus was interviewed
early in the year of 1936 by Inspector 3S. J. Connelley and his
statements indicate that he is a persistent liar. While the writer
was interviewing Bert Angus at the United States Attorney^ office
after his arrest, he continued to lie concerning his known association
with members of the Barker-Karpis gang.

The Bureau*s investigation at Toledo, Ohio, disclosed
that Bert and Ted Angus were for some years the intermediaries between
the criminal element which these men harbored and the corrupt law
enforcement officials in that city. It is probable, therefore, that

the statements of Bert Angus were made for the purpose of discrediting
the Bureau because the Bureau was one of the very few law enforcement
agencies vhich Bert and Ted Angus had been unable to "reach".

Respectfully submitted,

D. P. SULLIVAN,
Special Agent

DPS:AIM
7-2

cc Bureau*/^
Inspector 2. J. Connelley
Cleveland * '

'Cincinnati- 1
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Friirrnl 8urrau of InunHptto».

United States department of JJuatice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

July 28, 1937

V

l

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

Dear Sir: Attention : Identification Unit

Be: BREKID

<r^

Reference is made to the letter to the
Director dated at Cleveland, Ohio, October 8th,

1956, requesting a stop notice to. be placed against
the fingerprints of JBENSC^GROVE^Vwlth aliases:
B. J.^Grayson , and George jWilson, FBI #10577.

The Bureau by letter dated July 26, 1937,
to Inspector E. J. Connelley has instructed that all
investigation by this Bureau seeking the whereabouts
of Benson Groves be discontinued. Therefore, the
stop notice placed against his prints, requesting
the Cleveland office to be advised in the event of

his apprehension, is no longer desired, and it is
specifically requested that such stop notice be with-
drawn from the files of the Bureau.

It is, of course, pointed out that this
request should in no way affect a wanted notice or
stop order placed by any other law enforcement agency.

Very truly youfrs.

EJW:h
cc - Chicago

Cincinnati
S. J. Connelley

(New York City)

T —

J. £. MacFarland,

BECORDElfpecial Agent In Charge.

* \'1-Sn L'lf^5'o\Us’PEXEa.
-Inspector
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